

ការឈ្លានពានរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក



...ព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់សម្រាប់រឿងមួយចំនួនដែលនឹងកើតឡើង នៅពេលខ្លះ។ ពួកយើងបានទៅក្រុង ដែនដី ថ្មីៗនេះ ហើយបាន ត្រឡប់មកវិញ។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំចង់រាយការណ៍ កិច្ចប្រជុំនេះ៖ វាគឺជាកិច្ចប្រជុំដ៏ល្អ បំផុតមួយដែលខ្ញុំមានក្នុងរយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ។ យើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ មួយ។ ប្រហែលជាងពីរពាន់នាក់បានថ្វាយចិត្តទៅព្រះគ្រីស្ទ ក្រៅពីអ្នកដែល បានទទួលពិធីជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ក្រៅពីទីសំគាល់ដ៏អស្ចារ្យ និង ការអស្ចារ្យដែលព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវជាទីស្រឡាញ់របស់យើងបានធ្វើនៅកណ្តាល ប្រជាជននៅក្រុង ដែនដី។ យើងមានព្រះពរដ៏អស្ចារ្យ និងការមកជុំគ្នាដ៏អស្ចារ្យ របស់ប្រជាជន។ យើងចាប់ផ្តើមជាមួយប្រហែលប្រាំពាន់នាក់ ដើម្បីចាប់ផ្តើម ជាមួយ។ ហើយយើងមានសួន ម៉មម៉ុត។ ហើយនៅយប់ទីបីក៏គ្មានកន្លែងសម្រាប់ មនុស្សឈរនៅនឹងកន្លែងដែរ។ មានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយ ក្នុងចំណោមប្រាំ យប់។

2 យើងចាកចេញពីទីនោះ ដើម្បីទៅប្រទេសកាណាដា កូនប្រុស និងខ្ញុំ។ ហើយយើងបានឡើងទៅលើភ្នំ ហើយមានព្យុះព្រិលធ្លាក់ចុះមក។ ខ្ញុំគិតថាអ្នក បានលឺវាតាមវិទ្យុរបស់អ្នកហើយ។ ហើយមានមនុស្សមួយរយប៉ុន្មានប្រាំបីនាក់ បានស្លាប់នៅក្នុងនោះ។ ហើយយើងបានជាប់គាំងនៅក្នុងព្រិលធ្លាក់មួយ អស់ រយៈ—ជាច្រើនថ្ងៃនៅលើភ្នំ។ ហើយការប្រជុំរបស់យើងបានកន្លងផុតទៅ ហើយ យើងបានត្រលប់មកផ្ទះវិញឥឡូវនេះ មុនពេលយើងចាកចេញម្តងទៀត។ ដូច្នេះ យើងជឿថាអ្វីៗទាំងអស់ប្រហែលជាតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះថាវានឹងក្លាយជា —ការប្រជុំល្អជាង និងអ្វីផ្សេងទៀត។ ទ្រង់មានអ្វីមួយតម្រូវសម្រាប់យើងដែល យើងមិនដឹង។

3 យើងដើរក្នុងពិភពងងឹត ប៉ុន្តែមិនស្ថិតក្នុងភាពងងឹតទេ។ យើងគ្រាន់តែតាម ពន្លឺផ្លាស់ទី នោះយើងដើរតាមពន្លឺនោះទៅ។

4 ហើយព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើងប្រហែលជាមានអ្វីមួយដែលយើង មិនដឹងទាំងអស់។ ប្រហែលជាមានគ្រោះថ្នាក់ខ្លះដែលដាក់នៅទីនោះ។ ឬ ម្តង

ទៀត ទ្រង់ប្រហែលជាកំពុងធ្វើការលើនរណាម្នាក់ដើម្បីនាំយកមក។ អ្នកឃើញ ទេ ព្រះគ្រាន់តែអាចធ្វើការលើមនុស្សម្នាក់ដូចនោះ។ ទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរប្រជាជាតិ ទាំងមូលសម្រាប់តែមនុស្សម្នាក់នោះ ដើម្បីទទួលពួកគេ។ ដូច្នោះហើយ យើងដឹង ថា វាទាំងអស់សម្រាប់សិរីល្អរបស់ព្រះ។ ហើយយើងអរគុណទ្រង់សម្រាប់វា និង សម្រាប់ការការពារយើង។ ហើយមានមនុស្សជាច្រើន...

5 ប៊ីលីនិងខ្ញុំបានជួយយកពួកគេឡើងតាម ដងផ្លូវ និងអ្វីៗដូចនោះ មនុស្ស ដែលត្រូវបាន ងគ្រោះ និងអ្វីផ្សេងៗ។ ប៉ុន្តែយើងឆ្លងកាត់ដោយគ្មានបញ្ហា។ យើង បានធ្លាក់ចេញពីផ្លូវម្តង ប៉ុន្តែវាគ្រាន់តែមួយសន្ទុះប៉ុណ្ណោះ។ ហើយមានបុរស មួយចំនួន នៅលើចម្ការមួយចុះមកទាញយើងចេញជាមួយត្រាក់ទ័រ។ គ្រាន់តែ អរិល វាពិតជាអរិលណាស់។

6 ហើយវាជាវត្ថុមួយដែលពួកគេមិនមាន... មិនអាច អ្នកចាស់បុរាណមិន អាចចាំថាធ្លាប់មានព្យុះដូចនោះទេ ក្នុងប្រទេសនោះ ប៉ុន្មានឆ្នាំកន្លងមក នៅ រ៉ាន់អាប៍ ម៉ុនតាណា។ ហើយយើងបាន...យើងដឹងថាអ្វីដែលអស្ចារ្យនោះ គឺ ព្រះអម្ចាស់របស់យើងមានព្រះហស្តរបស់ទ្រង់នៅក្នុងកន្លែងណាមួយ។ វាគឺ សម្រាប់គោលបំណងមួយចំនួនសម្រាប់—សម្រាប់ជាសេចក្តីល្អរបស់យើង។ សម្រាប់ភាពល្អរបស់យើង នោះហើយជាអ្វីដែលជាវា។

7 ដូច្នោះហើយ ខ្ញុំបានទូរស័ព្ទទៅបងប្រុស នេវិល បន្ទាប់ពីខ្ញុំត្រលប់មកវិញ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងទៅផ្ទះនៅថ្ងៃអាទិត្យ។ ហើយ—ហើយប្រសិនបើ អ្នកចង់ឱ្យខ្ញុំចុះមក ហើយប្រហែលជាមានថ្នាក់ថ្ងៃអាទិត្យ នោះគឺ មិនអីទេ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹង...ហើយខ្ញុំនឹងរីករាយណាស់ក្នុងការ ទៅដល់។”

8 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ មិចថាមិនបាន បងប្រុស ប៊ីល។” បាន និយាយថា “យើងតែងតែរីករាយស្វាគមន៍អ្នកដែលបានមក” ជាមួយនឹងបេះដូង បើកចំហដំធំ និងស្វាគមន៍ ដូចនេះ។ រួចហើយជាក់ក្នុងកម្មវិធីវិទ្យុរបស់គាត់ កាលពីម្សិលមិញ។ ដូច្នោះ យើងអរគុណចំពោះរឿងទាំងអស់នេះ។

9 ហើយព្រឹកនេះ ពេលនេះ ជាថ្ងៃបុណ្យអ្នកម្តាយ។ មនុស្សភាគច្រើន អ្នកនឹង ឮការអធិប្បាយថ្ងៃបុណ្យអ្នកម្តាយគ្រប់ទីកន្លែង ហើយមនុស្សនិយាយអំពីម្តាយ ដែលខ្ញុំគិតថាអស្ចារ្យណាស់។ ទុកវាសម្រាប់កម្មវិធីដែលនៅសល់។

10 ព្រឹកនេះខ្ញុំបានប្រកាសថា ថា—ប្រធានបទគឺ ការឈ្លានពានរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក ដែលខ្ញុំចង់និយាយ។ ដែលអ្នកប្រហែលជាបានឮការផ្សាយតាមវិទ្យុរបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងឮពួកគេជាច្រើននៅថ្ងៃនេះ។ ហើយនឹងមានការអធិប្បាយពីថ្ងៃបុណ្យម្តាយ ប្រហែលជាយប់នេះនៅក្នុងកម្មវិធីថ្ងាយបង្គំ។ ដូច្នេះហើយ ខ្ញុំគិតថា ព្រឹកនេះ ខ្ញុំនឹងប្រកាស “ពី—ការឈ្លានពាន។”

11 ខ្ញុំបាននិយាយនៅលើវានៅទីក្រុងដែនដី នៅទីនេះ មិនមែនពិតប្រាកដពីវិធីសាស្ត្រដែលខ្ញុំចង់ផ្តល់ឱ្យវានៅព្រឹកនេះ ប្រសិនបើព្រះសព្វព្រះទ័យ។ ហើយមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យជាមួយវា។ ព្រះ អម្ចាស់ទើបតែបានប្រទានពរតាមរបៀបដ៏អស្ចារ្យ។ ពេលខ្លះវាផ្តល់ឱ្យយើងនូវ...

12 អ្នកត្រូវតែស្តាប់និយាយសិន ទើបដឹងថា វាមានរឿងអ្វីខ្លះ មែនទេ? ហើយយើងអធិស្ឋានសូមឱ្យព្រះនឹងធ្វើវា។

13 ហើយ ដោយវិធីនេះ នៅទីនោះ នៅពេលដែលយើងបានឆ្លងកាត់...អ្នកជំនួញនៃទីក្រុងដែនដីគឺជាអ្នកខុបត្តម្ភការប្រជុំនេះ ហើយវាក៏ជាអ្នកខុបត្តម្ភខុសពីអ្វីដែលខ្ញុំធ្លាប់មានពីមុនមក។

14 ហើយជាធម្មតា អ្នកបម្រើព្រះ នៅពេលដែលពួកគេខុបត្តម្ភការប្រជុំ អ្នកនឹងនិយាយថា...“តើអ្នកបានប្រកាសវាទេ?” “បាទ ទៅក្រុមជំនុំ។” នោះគឺគ្រាន់តែអំពីវា។ នោះគឺជាអ្នកគង្វាល ពួកគេចង់ឱ្យហ្វូងចៀមរបស់ពួកគេដឹងអំពីវា។ នោះគ្រាន់តែជាពាក្យល្អប៉ុណ្ណោះ។ នោះជារឿងរបស់ពួកគេ។

15 ប៉ុន្តែអ្នកជំនួញមានភាពខុសគ្នាបន្តិចបន្តួច។ ពួកគេចង់ឱ្យពិភពលោកដឹងអំពីវា ដូច្នេះហើយទើបពួកគេបានបញ្ចេញការផ្សាយពាណិជ្ជកម្មតម្លៃប្រហែលបីទៅបួនពាន់ដុល្លារនៅលើវេយន្តតាមផ្លូវទាំងអស់ ឡានតាក់ស៊ីផងដែរ កាងទាំងអស់របស់វេយន្ត និងគ្រប់ទីកន្លែង។ យើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយ។

16 បន្ទាប់ពីកម្មវិធីចប់ គេហៅខ្ញុំទៅម្ខាង បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើយើងអាចធ្វើអ្វីសម្រាប់អ្នកឥឡូវនេះ? តើយើងជំពាក់អ្វីអ្នក?”

17 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពិតណាស់ អត់អីទេ ហេតុអ្វី?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកមិនជំពាក់អ្វីខ្ញុំទេ?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នក បងរីក័យប៉ុត្រសណ្ឋាគារឱ្យខ្ញុំ នៅទីនេះចុះ ប្រសិនបើអ្នកចង់។”

18 “អូ យើងចង់ធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់អ្នក។” ហើយពួកគេនឹងមិន...ខ្ញុំនឹងមិនយកអ្វីពី ពួកគេទេ។

19 ដូច្នោះអ្នកគ្រប់គ្រងបានហៅពួកគេមកក្បែរ។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំជឿថា គាត់ចូលចិត្តបរាជ័យ និងស្នូចត្រី មែនទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “បាទ។”

20 ដូច្នោះអ្នកជំនួញម្នាក់មានកសិដ្ឋានចិញ្ចឹមសត្វនៅទីនោះ ហើយគាត់និយាយ ថា “ខ្ញុំគ្រាន់តែឲ្យគាត់ជាកាដូ។”

21 មែនហើយ លោកម៉ូរ៉េឡីងទៅមើល។ គាត់ត្រូវត្រលប់មកវិញប្រហែល សាមសិបប្រាំម៉ាយ ដោយជិះសេះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា...លោកម៉ូរ៉េឡីងបាននិយាយ ថា “ខ្ញុំចង់ឃើញបងស្រី ប្រាណហាំអង្គុយលើសេះ ត្រឡប់ទៅទីនោះវិញ។” ដូច្នោះ គាត់ ពួកគេ និង...

22 ប៉ុន្តែ បន្ទាប់ពីនោះ ពួកគេបានទៅទីនោះទៅកាន់កន្លែងស្នាក់នៅមួយនៅឯ សៀលវី ផ្លាំ រដ្ឋ ខូឡូរ៉ាដូ។ នេះត្រូវបានសន្មតថានៅផ្នែកខាងនេះឥឡូវនេះ។ ហើយ ពួកគេបានទិញកសិដ្ឋានតូចមួយនៅទីនោះ ហើយដាក់ផ្ទះប្រាំបន្ទប់នៅទីនោះ សម្រាប់ខ្ញុំឥឡូវនេះ... នៅសៀលវី ផ្លាំ រដ្ឋ ខូឡូរ៉ាដូដែលស្ថិតនៅចំកណ្តាលភ្នំ។ ដូច្នោះ អ្នកដែលជាអ្នកនេសាទ ខ្ញុំគិតថាវាជាពេលវេលាដ៏ល្អ ដូច្នោះវានឹងក្លាយជា កន្លែងដ៏ល្អសម្រាប់ការសម្រាក ហើយនៅពេលណាបន្ទាប់ពីការប្រជុំ និងអ្វីៗ ទាំងអស់ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់អនុញ្ញាត។ នោះអាស្រ័យលើទ្រង់ អ្នកឃើញទេ។

23 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ទាញចំណាប់អារម្មណ៍របស់យើងទៅកាន់ព្រះបន្ទូល។ ហើយ ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់ព្រះបន្ទូល ដែលជាព្រះបន្ទូលដ៏មានព្រះជន្មរស់របស់ព្រះ។ វា គឺនៅក្នុងព្រះបន្ទូលគឺជាជីវិត។ ឥឡូវនេះ “ព្រះបន្ទូល សំបុត្រ សម្លាប់ ប៉ុន្តែ ព្រះវិញ្ញាណប្រទានជីវិត។” ហើយជីវិតគឺនៅក្នុងព្រះបន្ទូល ព្រោះវាជាព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ។ ជីវិតស្ថិតនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់វា។

ដូចជាប្រសិនបើខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា “ខ្ញុំអោយអ្នក...”

24 អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំឃ្លានហើយ ព្រឹកនេះ បងប្រុស ប្រាណហាំ។ អោយខ្ញុំប្រាំ ដុល្លាបានទេ?”

25 ខ្ញុំចង់និយាយថា “ខ្ញុំនឹងឱ្យ។” ឥឡូវនេះ មានជីវិតច្រើននៅក្នុងពាក្យសន្យារបស់ខ្ញុំ។

26 នោះគឺដូចគ្នានឹងព្រះដែរ។ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់សន្យាអ្វី នោះជាអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់...ទ្រង់ត្រូវតែនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? ពាក្យនេះមានតម្លៃមិនថា...គឺព្រះបន្ទូលនេះនៅដដែលដូចគ្នានឹងព្រះជាម្ចាស់ដែរ។ វាគឺជាព្រះ។

27 ពាក្យរបស់អ្នកគឺជាអ្វីដែលអ្នកជា។ វាជាចំណងរបស់អ្នក យើងធ្លាប់ហៅវា។ ចំណងរបស់អ្នកគឺជាពាក្យរបស់អ្នក។ បើយើងមិនអាចទទួលយកពាក្យរបស់អ្នកនោះខ្ញុំមិនអាចមានទំនុកចិត្តបានទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំអាចយកពាក្យរបស់អ្នកសម្រាប់អ្វីមួយ នោះវាជាមនុស្សមានកិត្តិយស។

28 ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “កាលដើមដំបូងគឺមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគឺនៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។” ឃើញទេ? ឃើញទេ? “ហើយព្រះបន្ទូលបានកើតមកជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។”

29 ប្រសិនបើយើងគិតថា នេះជាផែនដីដែលយើងកំពុងរស់នៅ នៅព្រឹកនេះ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ដើមឈើនោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយអ្នក រូបកាយរបស់អ្នក គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលដូចនោះ ធ្វើវាពីគ្មានអ្វីសោះ ដែលគ្មានអ្វីសោះ។

30 តើអ្នកធ្លាប់សម្គាល់ជីវិតមនុស្ស តើវាមកពីណាទេ? កោសិកាតូចមួយ តូចណាស់ដែលភ្នែកមនុស្សមើលមិនឃើញ។ មានតែតាមរយៈ កញ្ចក់ដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយចេញមកពីទីនោះបុរសមួយរយហាសិប ពីររយជោន។ តើវាមកពីណា? ឃើញទេ? ព្រះគ្រាន់តែនិយាយវា ហើយវាចាប់ផ្តើម ដោយធម្មជាតិ លូតលាស់ ហើយនៅទីនោះវាបង្កើតបានយ៉ាងពិតប្រាកដ។ ទ្រង់បានមានព្រះបន្ទូលថា ដើមឈើគ្រប់យ៉ាង អ្វីៗទាំងអស់ចូរឱ្យមាន។ ហើយវាជារឿងដ៏អស្ចារ្យ អស្ចារ្យណាស់ នៅព្រឹកនេះ ដើម្បីមើលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

31 ឥឡូវនេះ នេះ ព្រឹកនេះ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ត្រឡប់ទៅកាន់រណក្សត្រ។ ខ្ញុំបានតូចចិត្តបន្តិច...ខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងងាកទៅ រណក្សត្រ ជំពូកទី១៨។ ដូចជាហត់បន្តិច។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ...

32 ខ្ញុំមិនប្រាកដទេថា យើងនឹងដឹងបន្ថែមទៀតនៅយប់ថ្ងៃពុធ។ ប្រសិនបើ ព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ហើយក្រុមជំនុំមានអារម្មណ៍ថាបានដឹកនាំតាមផ្លូវ នោះ ខ្ញុំចង់មានកម្មវិធីថ្ងៃពុធ ព្រហស្បតិ៍ សុក្រ សៅរ៍ និងអាទិត្យ ជាការប្រជុំ នៅទីនេះ គ្រាន់តែជាការបង្រៀនពីព្រះបន្ទូល។ ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែ ន។”—អដង្ស ថ្ងៃពុធ ព្រហស្បតិ៍ សុក្រ សៅរ៍ និងថ្ងៃអាទិត្យ គ្រាន់តែបង្រៀន នៅលើព្រះបន្ទូល មិនមែនកម្មវិធីព្យាបាលទេ តែជាការបង្រៀន។ ប្រហែលជា ព្រះអម្ចាស់នឹងដឹកនាំយើងតាមរបៀបនោះ។ ហើយបន្ទាប់មកយើង...ខ្ញុំគ្រាន់តែ ចូលចិត្តនៅជាមួយអ្នក ហើយមានទំនាក់ទំនងជុំវិញព្រះបន្ទូល ជាមួយអ្នក។ អរគុណខ្លាំងណាស់ សម្រាប់ការល្អ អស្ចារ្យ “អាម៉ែន។”

33 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងជំពូកទី១៨នៃ រណក្សត្រនិងចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងខទី១២ យើងចង់ផ្អែកលើគំនិតរបស់យើង បន្តិចទៀតនេះលើប្រធានបទសំខាន់នៃថ្ងៃនេះ។ រណក្សត្រទីមួយ...ឬ រណក្សត្រទីពីរ ខ្ញុំសូមអភ័យទោស។ រណក្សត្រទីពីរ ១៨:១២ ហើយយើងនឹងអានផ្នែកមួយនៃវានៅទីនេះ ហើយមើលថាតើព្រះអម្ចាស់របស់ យើងនឹងមានអ្វីឲ្យយើងដឹង។

រីឯអ្នកដែលទៅហោមីកាយ៉ាមក ក៏ប្រាប់គាត់ថា មើល ពួកហោរា ទាំងអស់សុទ្ធតែទាយល្អ ដល់ស្តេចព្រមគ្នា ដូច្នោះ សូមឲ្យពាក្យលោក បានដូចជាការរស់ហោរាទាំងនោះ ដោយពោលតែសេចក្តីល្អដែរ។

តែមីកាយ៉ាឆ្លើយថា ខ្ញុំស្អប់ដោយនូវព្រះយេហូវ៉ា ដ៏មានព្រះជន្មរស់ថា សេចក្តីណាដែលព្រះនៃខ្ញុំទ្រង់មានព្រះបន្ទូលមក នោះខ្ញុំនឹងបញ្ចេញ តាមសេចក្តីនោះឯង។

រួចកាលបានចូលទៅគាល់ស្តេចហើយ នោះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលសួរ ថា មីកាយ៉ាអើយ តើត្រូវឲ្យយើងទៅច្បាំងនឹងវ៉ាម៉ូត-កាឡាត ឬឈប់ ខាន? គាត់ទូលឡកថា សូមយាងទៅ ហើយមានជ័យជំនះចុះ ដ្បិត ព្រះនឹងប្រគល់គេមក ក្នុងកណ្តាប់ព្រះហស្តនៃព្រះករុណាហើយ។

34 ឥឡូវនេះ បើផ្អែកលើគំនិតរបស់យើងមួយភ្លែត គ្រាន់តែនិយាយពាក្យមួយទៅកាន់ទ្រង់ម្តងទៀត អំពីរឿងនេះ។

35 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង ដោយដូងចិត្តដឹងគុណ យើងចូលទៅជិតទ្រង់ឥឡូវនេះ ក្នុងនាមព្រលឹងដែលបានបាត់បង់ ក្នុងនាមអ្នកដែលខ្វះខាត ក្នុងនាមពួកជំនុំ។ នោះ សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូលក្នុងព្រះបន្ទូលយ៉ាងឆាប់រហ័សឥឡូវនេះ យើងអធិស្ឋាន។ យកវាទៅត្រង់ទៅគ្រប់បេះដូងដែលមានសេចក្តីត្រូវការ។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បានបញ្ជូនសាររបស់ទ្រង់នៃអំណាចនៃព្រះបន្ទូលចូលទៅក្នុងចិត្ត សូមឱ្យយើងទាំងអស់គ្នាបានរីកចម្រើនដោយវា នៅព្រឹកនេះ ចាកចេញពីរោងឧបោសថទាំងអស់សប្បាយ ហើយសរសើរតម្កើងព្រះថា “ចិត្តរបស់យើងឆេះឆ្ងល់នៅក្នុងខ្លួនយើង ដោយសារវត្តមានរបស់ទ្រង់។” ដ្បិតយើងសូមក្នុងព្រះនាមទ្រង់។ អាម៉ែន។

36 ទិដ្ឋភាពរបស់យើង នៅព្រឹកនេះ ស្ថិតក្នុងសោកនាដកម្មមួយ។ ហើយព្រះគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ចំពោះខ្ញុំគឺតែងតែជាស្រមោលបូក—ឬការព្យាករណ៍នៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ ជាច្រើនដង មាននរណាម្នាក់បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកតែងតែយកគម្ពីរសញ្ញាចាស់? ស្ទើរតែជានិច្ចកាល ចូលក្នុងអត្ថបទមួយ អ្នកនឹងត្រលប់ទៅគម្ពីរសញ្ញាចាស់វិញ។” ខ្ញុំធ្វើវាព្រោះខ្ញុំចូលចិត្តអក្សរសាស្ត្រ។ ខ្ញុំចូលចិត្ត...

37 ការសិក្សារបស់ខ្ញុំមានកម្រិតខ្លាំងណាស់ ដូចដែលអ្នកទាំងអស់គ្នាដឹង។ ហើយវិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំដឹងថានៅកន្លែងណាមួយនៅជិតភាពត្រឹមត្រូវ គឺដើម្បីមើលថាអ្វីជាលំនាំនោះ គឺដើម្បីមើលចេញពីប្លង់មេនិងមើលថាវាជាអ្វី។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំដឹងថាអ្វីទៅដែលស្រដៀងនឹងអ្វីដែលនៅទីនេះ ព្រោះវាគ្រាន់តែជាស្រមោលប៉ុណ្ណោះ។ ហើយខ្ញុំតែងតែក្រឡេកទៅមើលគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ដើម្បីមើលថាតើកូនចៅអ៊ីស្រាអែលបានធ្វើអ្វី ឃើញថាតើការដាក់ទោសបាបនោះជាអ្វី សូមមើលអ្វីដែលជាយុត្តិធម៌របស់ហោរា សូមមើលថាតើការទាំងអស់នោះជាអ្វី ហើយបន្ទាប់មក ខ្ញុំនឹងមានគំនិតមួយថា តើនេះជាអ្វីនៅទីនេះ ដែលបានបង្ហាញទុកជាមុននូវអ្វីដែលនឹងមាននៅក្នុងការបញ្ចប់ទូទៅ។

38 ក្នុងអំឡុងពេលនេះ មានរឿងដ៏អស្ចារ្យមួយបានកើតឡើងចំពោះអ៊ីស្រាអែល។ វាស្ថិតនៅក្នុងភាពងងឹតនៃពាក់កណ្តាលអធ្រាត្ររបស់វា។

39 នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ប្រសិនបើព្រះ អម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ប្រហែលជា នៅក្នុងកម្មវិធីខាងមុខនេះ ខ្ញុំចង់បង្ហាញពីរបៀបដែលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរបានវាយ បញ្ចូលនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ របៀបដែលពួកគេបានចាប់ផ្តើមយ៉ាងពិតប្រាកដ ដូចនៅ—ការចាប់ផ្តើមនៃយុគសម័យក្រុមជំនុំនៃពួកជំនុំសាសន៍ដទៃ ហើយបាន ធ្លាក់ចុះក្រោមសម័យកាលងងឹតស្រដៀងគ្នា ហើយចេញមកក្នុងគ្រាដ៏រុងរឿងនៃ ថ្ងៃបុណ្យទី៥០ នៅឯការយាងមករបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងក្រុមជំនុំដំបូង នៃ...នៅក្នុងសម័យកាលរបស់សាសន៍យូដា។ បន្ទាប់មកឆ្លងកាត់សម័យកាល មួយទៀតនៃពួកជំនុំសាសន៍ដទៃ តាមរយៈសម័យកាលងងឹត ហើយបន្ទាប់មក ចេញមកម្តងទៀតនៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍នៅចុងបញ្ចប់។

40 ឥឡូវនេះ របៀបដែលត្រឡប់មកវិញនៅពាក់កណ្តាលសតវត្សរ៍នៅទីនោះ ស្តេចអំហាប់ដ៍អស្ចារ្យនេះបានឡើងកាន់អំណាច។ ហើយគាត់គឺជាប្រភេទនៃការ ជិះនៅលើកេរ្តិ៍ឈ្មោះរបស់ស្តេចអ៊ីស្រាអែលផ្សេងទៀត ដែលជា... អំហាប់ ខ្លួនគាត់ គឺជាប្រភេទនៃ—អ្នកជឿព្រះតាមព្រំដែន។ ខ្ញុំតែងតែសំដៅទៅគាត់តាមរបៀបនោះ ព្រោះគាត់ជាផ្នែកនៃពេលវេលានៅម្ខាងនៃរបងនេះ ផ្នែកមួយនៃពេលវេលានៅម្ខាង នៃរបងនោះ។

41 អ្នកមិនដែលដឹងថាត្រូវឈរនៅកន្លែងណាទេ បុរសម្នាក់ដែលមិនស្ថិតស្ថេរ បែបនោះ។ ឬបុគ្គលដែលប្រកាសថាជាគ្រីស្ទាន ហើយមិនស្ថិតស្ថេរ អ្នកមិនដឹង ថាត្រូវធ្វើយ៉ាងណាចំពោះបុគ្គលនោះទេ។ សព្វថ្ងៃនេះពួកគេជាគ្រីស្ទាន ថ្ងៃស្អែក អ្នកមិនដឹងថាពួកគេនៅឯណាទេ។ នៅក្នុងក្រុមជំនុំថ្ងៃនេះ ពួកគេរីករាយ ហើយ ច្រៀងសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់។ ហើយថ្ងៃស្អែក ផឹកស៊ី ជិះឡាន រត់លេងជុំវិញ។ អញ្ចឹងមនុស្សប្រភេទហ្នឹងពិបាកធ្វើអីជាមួយណាស់។

42 ខ្ញុំចាំថាកាលនៅក្មេងមានពេលមួយ—សេះចាស់ដែលគាត់ធ្លាប់លោតធ្លោះ របងគ្រប់ពេល។ ហើយខ្ញុំគិតថាអ្នករាល់គ្នាជាច្រើននាក់ ស្ថិតក្នុងវ័យរបស់ខ្ញុំ នឹង ដឹងថា អតិថិកាលក្នុងសម័យជិះសេះ ជាថ្ងៃដ៏លំបាក។ ខ្ញុំបានមកច្រើនដងហើយ នៅតាមផ្លូវនេះ ជិះសេះ និងបរសេះ។ ខ្ញុំអាយុសែសិបប្រាំឆ្នាំ។ ដូចនេះ ពួកគេ... ខ្ញុំចាំថាសេះចំណាស់នេះ យើងដាក់នឹមនៅលើករបស់វា ដូចជាអ្នកទឹមគោអញ្ចឹង ដើម្បីកុំឱ្យគាត់លោតលើរបង។ ហើយទោះយ៉ាងណា គាត់នឹងលោត។ ហើយគាត់

នឹងព្យួរនឹងនោះ ហើយបង្វែរវាទៅវិញ។ គាត់នឹងឡើងលើរបង។ ហើយថ្ងៃមួយ អ្វីដែលគាត់...

43 ខ្ញុំឆ្ងល់ថាអ្វីទៅដែលទាក់ទាញសត្វចាស់នោះ។ ហើយមាននូវជំងឺមួយនៅទីនោះ។ ឥឡូវនេះ គាត់កំពុងឈរនៅអាល់ហ្សាហ្សា អូ វាខ្ពស់ ប៉ុន្តែគាត់ចង់បាន... ស្មៅនៅចំការខ្លះនៅក្នុងរន្ធនោះ។ ហើយគាត់បានលោតឆ្ពោះរបងនោះ ហើយចូលទៅក្នុងអន្លង់នោះ ជាកន្លែងដែលមានខ្សែភ្លើង និងកញ្ចក់ទាំងអស់នេះ ជាកន្លែងដែលយើងនៅ...នៅក្នុង—កន្លែងចាក់សំរាមរបស់យើង ហើយចូលទៅទីនោះដើម្បីបានស៊ីស្មៅចំការពីរម៉ាត់។ ហើយយើងត្រូវយកសេះមួយចំនួនទៀត ហើយទាញគាត់ចេញពីរន្ធនោះ។ ពេលចូលទៅដល់ ហើយក៏ចងវា។ ហើយពេលដែលវាលឺនៅខាងក្រៅ វាក៏ញ័រខ្លួនហូរឈាម—និងរបៀបដែលគាត់មាន គ្រាន់តែចង់ស៊ីមួយម៉ាត់ឬពីរម៉ាត់ នៃស្មៅក្នុងចំការនោះ នៅពេលដែលគាត់កំពុងឈរនៅក្នុងអាល់ហ្សាហ្សា ស្ទើរតែលុតជង្គង់របស់គាត់។

44 ខ្ញុំបានគិតជាញឹកញាប់អំពីរូបភាពនោះ។ “ផ្លូវនៃការរំលងគឺពិបាក។” គាត់គ្រាន់តែមិននៅស្ងៀមនៅកន្លែងដែលគាត់កំពុងស៊ី ហើយមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យទេ ប៉ុន្តែ...គាត់ត្រូវលោតលើរបងចូលទៅមានរបូសយ៉ាងដូច្នោះ គ្រាន់តែដើម្បីបានស៊ីមួយម៉ាត់—ពីស្មៅប្រភេទផ្សេងគ្នាមួយចំនួនផ្សេងទៀត។ ឥឡូវនេះ នោះគ្រាន់តែជារបៀបដែលមនុស្សធ្វើ ដែលលោតលើរបងវាលស្មៅរបស់ព្រះ។ តើអ្នកមិនជឿទេឬ? ចេញមក ចេញទៅក្រៅថ្ងៃនេះ ចូលមក។ គឺនៅក្នុងព្រះវិហារ មានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយ ហើយថ្ងៃស្អែក លក់ចេញសម្រាប់អ្វីដូចនោះ។ វាធ្វើឱ្យពិបាកណាស់។

45 អំហាប់ជាមនុស្សប្រភេទនោះមិនថាច្រើនឬតិច។ គ្រប់ផ្លូវដែលខ្យល់បក់មក អំហាប់បានដាក់សំពៅ បើនៅខាងនេះ ឬខាងនោះក្តី។ អាពាហ៍ពិពាហ៍របស់គាត់បានធ្វើឱ្យគាត់ញើញើ ជាមួយនឹងស្រ្តីតូចម្នាក់ដែលជាព្រះនាងតូច ជាបុត្រីរបស់ស្តេច គឺយេសិបិល។ ស្អាតណាស់ មើលទៅស្រីស្អាតណាស់ តែក្នុងចិត្តនាងអាក្រក់។ នាងជាអ្នកថ្វាយបង្គំរូបព្រះ ហើយនាងបានធ្វើឲ្យជនជាតិអ៊ីស្រាអែលទាំងមូលមានបញ្ហា...

46 ឥឡូវនេះ តើខ្ញុំចង់ទៅព្រំដែនទីនោះដោយរបៀបណា ត្រឹមតែប៉ុន្មាននាទីដូចដែលវាធ្លាប់មាន ក្នុងការចូលទៅក្នុងស្នូលនៃរឿងនេះនៅលើភាពជាមួយសូមមើលនៅទីនោះ។ ហើយនៅពេលដែលបុរសម្នាក់ចាប់ផ្តើមរៀបការ ប្រភេទនៃ

ក្មេងស្រីអញ្ចឹង ស្រ្តីដែលគាត់...វាលើសពីការមើលឃើញភាពស្រស់ស្អាត។ អ្នកត្រូវតែយកនរណាម្នាក់ បានទាំងព្រលឹង និងរាងកាយរួមគ្នា នរណាម្នាក់ដែលនឹងក្លាយជាមិត្ត និងជាមិត្តភក្តិរបស់អ្នក នោះនឹងនៅជាមួយអ្នកដោយគ្រប់ស្ថានភាពមិនថាក្រាស់ឬស្មើង។

47 ប៉ុន្តែ អំហាប់ គាត់គ្រាន់តែធ្លាក់ក្នុងសម្រស់នាងព្រោះនាងស្អាត តាមខ្ញុំស្មានហើយបានរៀបការ។ វាមិនអាចគ្មានអ្វីក្រៅពីរូបកាយនាងនោះទេ ដោយសារ តែនាងមានចិត្តអាក្រក់ក្នុងភាពជានាង។ ហើយនាងមកទីនោះ។ ហើយបន្ទាប់មកមែនហើយ ត្រូវបានរុំឡើងជាមួយនាងដូច្នោះ ហើយស្រឡាញ់នាង ហេតុអ្វី គឺគាត់បានធ្វើឲ្យជនជាតិអឺរ៉ុបដែលទាំងមូលប្រព្រឹត្តអំពើបាប ហើយប្រឆាំងនឹងព្រះហើយវាយកម្ទេចអាសនៈរបស់ព្រះ សង់អាសនៈរបស់ព្រះបាលីម។ នៅពេលនោះពួកគេមានការគោរពប្រណិប័តន៍ព្រះបាលីទូទាំងស្រុកអឺរ៉ុប។

48 ឥឡូវនេះ ប្រពន្ធរបស់គាត់បានធ្វើឱ្យណាបោតសុចរិត...អ្នកជាច្រើនបានអានអំពីគាត់។ របៀបដែលស្តេចបានយកសួនច្បាររបស់គាត់ ដោយការបញ្ឆោត ស្បថកុហក ហើយមានសាក្សីមិនពិតប្រឆាំងនឹងគាត់។ ដោយសារតែ នាងចង់ធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់ប្តីរបស់នាង ហើយបានសម្លាប់មនុស្សសុចរិតម្នាក់ ដើម្បីបានសួនច្បារដែលនៅជិតដីរាំង។

49 ទាំងអស់នេះ ព្រះបានមើលចុះមក។ ដូច្នោះ ហោរាអេលីយ៉ា ដែលជាអ្នកបម្រើដ៏ខ្លាំងពូកែរបស់ព្រះអម្ចាស់ ទាយ ហើយប្រាប់យេសេបិលថានឹងមានអ្វីកើតឡើងចំពោះនាង។ គាត់ប្រាប់អំហាប់ថា ឆ្កែនឹងលិទ្ធជាមគាត់។ ឥឡូវនេះនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលពីអ្វីមួយ...ពិតណាស់ ក្នុងសម័យពួកគេ ព្រះបន្ទូលផ្ទាល់របស់ព្រះអម្ចាស់បានមកតាមរយៈហោរា។

50 “ឯព្រះ ដែលពីដើម ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលនឹងពួកព្យាយុកោ ដោយពួកហោរាជាច្រើនដងច្រើនបែប នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ តាមរយៈព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ គឺព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។”

51 ដូច្នោះ នេះជាព្រះបន្ទូល។ ហើយបើមានអ្វីផ្ទុយនឹងរឿងនោះ ចូរទុកវាចោលទៅ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ទីពីរ ទ្រង់មានបន្ទូលនៅថ្ងៃនេះ តាមរយៈហោរាអ្នកមើលឆុត ជាដើម។ ប៉ុន្តែដំបូងគឺ នេះ ជាព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ...

52 ហើយអំហាប់បានប្រព្រឹត្តអំពើទុច្ចរិតនេះ។ ហើយគាត់បានបន្ត តែព្រះប្រទាន ពរដល់មនុស្សអស់ជាច្រើនឆ្នាំ។ នៅទីបំផុត យ៉ូសាផាតបានសោយរាជ្យលើស្រុក យូដា រីឯព្រះបាទអំហាប់ជាស្តេចលើអ៊ីស្រាអែល។

53 បន្ទាប់មក យ៉ូសាផាតជាមនុស្សសុចរិត។ គាត់ជាកូនរបស់អេសា។ អេសា គឺជា—ជាមនុស្សសុចរិត ហើយគាត់បានរុះរើអាសនៈទាំងអស់—នៃរូបព្រះ បាន សង់អាសនៈរបស់ព្រះយេហូវ៉ា។ ហើយពួកគេមាន—ការប្រជុំដូចដែលវាបាន កើតឡើងនៅយូដា។

54 មួយសន្ទុះក្រោយមក ព្រះបាទយ៉ូសាផាត ឬព្រះបាទអំហាប់បានចាត់គេ ឱ្យទៅ ហើយគាត់បានរកឃើញដីមួយទៀត នៅស្រុកស៊ីរី ដែលគាត់គិតថាជារបស់ គាត់ ដែលគាត់គិតថាគាត់នឹងទៅយកវា។ ដូច្នោះ គាត់បានសួរយ៉ូសាផាតនេះថា តើគាត់នឹងមកចងសម្ព័ន្ធភាពជាមួយគាត់ឬទេ?

55 ហើយឥឡូវនេះមានគ្រោះថ្នាក់យ៉ាងខ្លាំង ឃើញទេ ពេលពួកគេបានឃើញ ស្តេចអំហាប់ ដ៏អស្ចារ្យនេះ ចុះមកទីនោះ គេឃើញលោកយ៉ូសាផាតដ៏អស្ចារ្យនៅ ទីនេះ។ មួយក្នុងចំណោមពួកគេ មិនក្តៅមិនត្រជាក់ ម្នាក់ទៀតជាមនុស្សពោរពេញ ដោយវិញ្ញាណ។ មើលពីរបៀបដែលអ្នកបង្កើតសម្ព័ន្ធភាពរបស់អ្នក។ មើលអ្វីដែល អ្នកកំពុងធ្វើ របៀបដែលអ្នកលើកខ្លួនអ្នកជាមួយអ្នកមិនជឿ។ រក្សាខ្លួនអ្នកឱ្យស្អាត ជាពិសេសនៅថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅ។

56 ខ្ញុំជឿថា ក្រុមជំនុំអើយ ដោយគ្មានស្រមោលនៃការសង្ស័យ នេះត្រូវបានដុត នៅលើបេះដូងរបស់ខ្ញុំ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំកំពុងស្វែងរកយប់ទាំង ប្រាំនេះ ឆាប់ៗនេះ ជាថ្មីម្តងទៀត មុនពេលដែលវាកើតឡើង សូមផ្តល់ឱ្យក្រុមជំនុំ នេះនូវការយកចិត្តទុកដាក់ឱ្យបានហ្មត់ចត់ តាមរយៈព្រះគម្ពីរ។

57 យើងរស់នៅក្នុងស្រមោលនៃពេលវេលា។ វាអាចកើតឡើងនៅពេលណា ក៏បាន។ នៅពេលដែលយើងឃើញពេលវេលាមកសម្រាប់អ្វីដែលនឹងកើតឡើង អំពើអាក្រក់របស់សត្រូវ អំណាចខ្លាំង។ យើងក្រឡេកមើលព្យុះព្រិលទាំងនេះនិង អ្វីៗដែលកើតឡើង ធាតុភាគត្បាតទាំងអស់នេះ អ្វីៗខុសគ្នាទាំងអស់។ នោះជាការ បង្កឡើងដោយការរំខានទាំងនេះ នៃការបាញ់បោះគ្រាប់បែក និងវត្ថុទាំងនេះ។ ពួកគេកំពុងតែលាយឡំគ្នានៅទីនេះ។ ហើយពួកគេកំពុងតែរញ្ជ័ររញ្ជ័រនៅក្នុង មន្ទីរពិសោធន៍ដ៏ធំរបស់ព្រះ ដើម្បីបំពេញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ វានឹងកើតឡើង។

58 ដូច្នោះ “បុរសនៃអំពើបាប” កើនឡើង អំណាច បោកប្រាស់។ ខ្ញុំអើយ។ ខ្ញុំ បានឮអ្នកបម្រើព្រះម្នាក់នៅព្រឹកនេះ ជាបុរសដែលពោរពេញដោយវិញ្ញាណ យក សញ្ញារបស់សត្វនោះហើយនិយាយថាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទគឺជាប្រទេសរុស្ស៊ី។ តើ ជាក់ហុសអ្វី។ អូ-ហូ។ រុស្ស៊ីគ្មានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងវាទេ។ អត់ទេ បាទ។ នោះជាបទ គម្ពីរ។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់នៅក្នុងពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យនេះដែលយើង កំពុងរស់នៅ ដែលជាការព្រមានមួយ។

59 ឥឡូវនេះ យ៉ូសាផាតនេះ មានអារម្មណ៍ល្អណាស់ពីព្រោះស្តេចអ៊ីស្រាអែលដ៏ អស្ចារ្យនិយាយថា “សូមអញ្ជើញមក ឯខ្ញុំ។” ហើយគាត់បានចុះទៅទីនោះ។ ពួកគេ យកគោនិងចៀមជាដើម មកថ្វាយយញ្ញបូជា។ គ្រប់ពេលវេលា នៅក្នុងចិត្តរបស់ អំហាប់នៅទីនោះ គាត់គឺជាអ្នកបោកប្រាស់ ព្រោះគាត់មិនបានថ្វាយបង្គំ... ឬថ្វាយ ចៀមទាំងនោះ និងរឿងដោយចិត្តពិតត្រង់ ពីព្រោះ តែគាត់ពឹងលើសាសនារបស់ ប្រពន្ធគាត់ច្រើនជាង។

60 ហើយសូមកត់សម្គាល់ ដូចអំហាប់បានរៀបការជាមួយនឹងយេសេបិលក្នុង អំឡុងពេលនៃសម័យកាលងងឹតដ៏ធំរបស់អ៊ីស្រាអែលនោះ គាត់បាននាំការ ថ្វាយបង្គំប្រព្រះចូលទៅក្នុងប្រទេសអ៊ីស្រាអែល ដែលជាប្រភេទមួយនាពេល បច្ចុប្បន្ននេះ។ គ្រាន់តែនៅក្នុងសម័យកាលងងឹត នៅពេលដែលយើងចេញមក តាមរយៈពួកសាវ័កដំបូង ជុំទីពីរ ជុំទីបី ឈានចូលសម័យកាលងងឹត គឺមួយ ពាន់ប្រាំរយឆ្នាំ។ ដូចជាអំហាប់បានរៀបការនឹងយេសេបិល ហើយបាននាំយក ការថ្វាយបង្គំប្រព្រះចូលក្នុងប្រទេសអ៊ីស្រាអែលដែរ នោះពួកជំនុំព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធក៏រៀបការតាមបែបនេះ ហើយបាននាំយកការថ្វាយបង្គំប្រព្រះមកវិញ ហើយសព្វថ្ងៃនេះវាជាទម្រង់នៃសាសនាគ្រិស្ត។ ឃើញទេ? ឃើញទេ ងងឹតខ្លាំង ណាស់។ ហើយឥឡូវនេះវាក៏ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរចុះ ជារៀងរាល់ថ្ងៃ សម័យក្រុមជំនុំ នីមួយៗចុះទៅរករឿងដ៏ដែលនោះ ដល់ចំណុចកំពូលដ៏ខ្ពស់ ដល់ស្ថានភាពមិន ក្តៅមិនត្រជាក់ក៏មកដល់ គ្រាពួកជំនុំខ្សោឌីសេ ដែលមិនក្តៅមិនត្រជាក់។ អូ សម័យកាលដ៏អាក្រក់ដែលយើងកំពុងរស់នៅ។

61 ចូរស្តាប់។ ខ្ញុំចង់សារភាពនៅទីនេះ មុនពេលដែលខ្ញុំទៅមុខទៀត។ ខ្ញុំជាគ្រូ អធិប្បាយសម័យបុរាណដែលចង់ឃើញថ្ងៃចាស់បុរាណម្តងទៀត។ ខ្ញុំបានឃើញ ការក្លែងបន្លំនេះជាច្រើន ដែលហូលីវូដកំពុងតែធ្វើជាក់ដំណឹងល្អ រហូតដល់ខ្ញុំឈឺ

និងធុញទ្រាន់នឹងវា។ បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំចង់មើលម៉្លេងចាស់។ ខ្ញុំខ្លាចថាយើង
កំពុងធ្វើឱ្យគ្រីស្ទានស្អាតពេកសម្រាប់មនុស្ស វាជាខ្សែគ្រោះថ្នាក់។

62 ឥឡូវនេះ យ៉ូសាផាតបានចុះមក ហើយគិត “អូ មែនហើយ ស្តេចដ៏អស្ចារ្យនៃ
អ៊ីស្រាអែលនេះ ខ្ញុំនឹងធ្វើ...អូហ្ន៎អញ្ចឹងយើង...វានឹងមិនអីទេ។” ហើយនៅកណ្តាល
នៃភាពអស្ចារ្យទាំងអស់នេះ តើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់បានបង្កើតសម្ព័ន្ធភាព ដើម្បី
ឡើងទៅច្បាំងនឹងសត្រូវ ដោយហេតុផលរួម ដោយសារតែពួកគេបាននិយាយ
ថា “យើងទាំងពីរជាមនុស្សដូចគ្នា។” ប៉ុន្តែពួកគេមិនមែនទេ។ មួយជាក្រុមដែល
ពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ មួយក្រុមទៀតជាក្រុមដែលមិនក្តៅមិនត្រជាក់។
ពួកគេមិនមែនជាមនុស្សដូចគ្នាទេ។ អត់ទេ បាទ។ អ្នកមិនអាចមាន...

63 ភាពងងឹតមិនអាចមានទំនាក់ទំនងជាមួយពន្លឺបានទេ។ គឺ—យប់មិនអាច
មាននៅក្នុងវត្តមាននៃពន្លឺព្រះអាទិត្យទេ។ ហើយពេលដែលចម្រូងចម្រាស់បំផុត
គឺនៅចន្លោះពេលនោះ។ នៅពេលដែលព្រះអាទិត្យលិចច្របូរឡើង គឺជាពេលវេលា
ដែលចម្រូងចម្រាស់បំផុតនៅទីនោះ។ មិនមាននិមិត្តគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីមើលឃើញ
ច្បាស់ ភ្លើងរបស់អ្នកនៅលើរថយន្តរបស់អ្នកនឹងមិនបង្ហាញថាឈ្នួ និងច្បាស់នោះ
ទេ។ វាជាការប្រសើរជាងបើងងឹតគឺងងឹតឬភ្លឺភ្លឺ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា
“បើក្តៅគឺក្តៅឬបើត្រជាក់គឺត្រជាក់ មិនមែនមិនក្តៅមិនត្រជាក់ទេ។” គ្រាន់តែ នោះ
គឺជាបន្ទាត់គ្រោះថ្នាក់។

64 ពេលនោះយ៉ូសាផាតចុះមក ហើយបន្ទាប់មកសម្ព័ន្ធភាពដ៏ធំនេះបាន
កើតឡើង ដែលមិនគាប់ចិត្តព្រះ។ ហើយសូមកត់សម្គាល់ថា នៅក្នុងពេលវេលានៃ
ការរំកិលចិត្តទាំងអស់របស់គាត់ឥឡូវនេះ “ខ្ញុំបានទទួលការពេញចិត្តចំពោះស្តេច
នេះ។ ហើយ អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានទំនាក់ទំនងជាមួយអ្នកជិតខាងនេះ។ ខ្ញុំមាន...”

65 សូមមើល ប្រយ័ត្ន ចំពោះ ក្រុមជំនុំ។ ឃើញទេ? នោះហើយជាអ្វីដែល
បង្កបញ្ហាទាំងអស់នៅជុំវិញរោងឧបោសថនេះនៅទីនេះ និងនៅជុំវិញកន្លែង
ផ្សេងទៀត។ ឃើញទេ? ប្រយ័ត្នចំពោះអ្វីដែលអ្នកកំពុងលាយបញ្ចូលគ្នា។ ឃើញ
ទេ? ចូរចេញមកភ្លាម ហើយតើសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ ឬប្រឆាំងនឹងទ្រង់។ ឃើញទេ?

66 ឥឡូវនេះ មិត្តម្នាក់នេះបានបង្កើតសម្ព័ន្ធភាព ហើយគាត់គិតថាគាត់បានធ្វើអ្វី
មួយដែលអស្ចារ្យ។ យ៉ាងណាក៏ដោយ នៅពេលដែលគាត់បាននិយាយថា “តើ
ពេលនេះឬ មុននឹងយើងឡើងទៅ យើងគួរពិគ្រោះជាមួយព្រះអម្ចាស់អំពីរឿង

នេះ?” ឥឡូវនេះ យ៉ូសាផាតមានជំនឿគ្រប់គ្រាន់នៅសល់ក្នុងគាត់ ដោយសារ កំហុសរបស់គាត់ ដែលគាត់បានចុះទៅឯស្តេចនេះ ប៉ុន្តែគាត់មានជំនឿគ្រប់គ្រាន់ នៅក្នុងគាត់ដើម្បីគិត “យ៉ាងហោច យើងគួរតែពិគ្រោះជាមួយព្រះអម្ចាស់។”

67 ព្រះបាទអ័ហាប់បានចេញទៅក្រៅដោយមិននិយាយអ្វីសោះ គ្រាន់តែជា មេកានិច បែបសាច់ឈាម និងវិធីធ្វើរបស់មនុស្សប៉ុណ្ណោះ។

68 ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្ងល់ត្រង់នេះ ក្រុមជំនុំ ប្រសិនបើវាមិនបានកើតឡើង ច្រើនដង ពួក យើងបានធ្វើខុសហើយ។ គិតវា ហើយនិយាយថា “មែនហើយ វាគួរតែជាវិធីវេន” ហើយយើងកំណត់វាដូចនោះ។

69 ខ្ញុំគិតថា នោះជាកន្លែងដែលការផ្សាយដំណឹងល្អរបស់អាមេរិកមានជាច្រើន សព្វថ្ងៃនេះ ដែលយើងកំណត់វាជាទម្រង់មួយ—ខ្ញុំចង់និយាយថា ការផ្សាយ ដំណឹងល្អរបស់ហូលីវូដ មានច្រើនអំពីភាពអស្ចារ្យ។ យើងកត់សំគាល់អ្នក ផ្សាយដំណឹងល្អមកវេទិកាថ្ងៃនេះ ហើយខ្ញុំ គាត់អស់សំណើច ហើយនិយាយ រឿងកំប្លែងជាច្រើន មុនពេលគាត់ចាប់ផ្តើមអធិប្បាយ ហើយអ្វីៗដូចនោះ ហើយ បន្តធ្វើដូចជាតូក នៅក្នុងវេទិកា។ ដល់ពេលហៅកមកកាន់អាសនៈ ប្រជាជន ក៏មិនឃើញមានចិត្តស្មោះដើម្បីហៅមកកាន់អាសនៈដែរ។ ត្រូវហើយ។ នោះ ហើយជាមូលហេតុដែលពិភពលោកបានធ្លាក់ក្នុងស្ថានភាពមិនក្តៅមិនត្រជាក់ ដូចសព្វថ្ងៃនេះ ដែលវាចូលមកហើយ។

70 ខ្ញុំឆ្ងល់ថ្ងៃនេះ។ វាគ្រាន់តែ ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំ...ក្រុមជំនុំ យើងបានព្យាយាមបញ្ជូន កូនប្រុសរបស់យើងទៅសាលារៀន រៀនចិត្តវិទ្យា ជាដើម ដើម្បីដឹងពីរបៀបដាក់ កម្មវិធី ចូលវេទិកា និងរៀបចំរបស់យើង... សារនេះទាក់ទាញខ្លាំងណាស់ ធ្វើឱ្យ គេចាប់អារម្មណ៍ និងចាប់អារម្មណ៍។ ហើយអ្នកចិត្តសាស្ត្រដ៏អស្ចារ្យជាច្រើនបាន ចេញទៅក្រៅក្នុងនាមជាគ្រូបង្រៀនបែបនោះ ហើយសំដែង និងដាក់លើអ្វីមួយ ទាំងមូល។ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្ងល់នៅពេលដែលពួកគេ...នោះ...យើងតែងតែប្រាប់ ពីភាពស្រស់ស្អាត និងភាពទាក់ទាញនៃក្រុមជំនុំ។ តែយើងមិនប្រាប់គេទេថា “អ្នកណាដែលនឹងមកតាមខ្ញុំ សូមឲ្យអ្នកនោះបដិសេធខ្លួនឯង លើកលើក្តោងមក តាមខ្ញុំ។” ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើយើងមិនបានកែលម្អព្រះវិហារស្អាតពេកទេសម្រាប់អ្នកដែល ចូលមក។

71 ជាឧទាហរណ៍ ព្រះវិហារបាទីស្ទសព្វថ្ងៃនេះបានទទួលពាក្យស្លោកមួយថា “មួយលានទៀតក្នុងឆ្នាំ ‘៤៤’ ទទួលយកសមាជិករាប់ពាន់នាក់ និងរាប់ម៉ឺននាក់ ដែលមិនប្រើចិត្ត គ្រាន់តែជាមនុស្សដែលដើរចូលនិងចូលរួមព្រះវិហារប៉ុណ្ណោះ។ ហើយវាជាបំណុលដល់ក្រុមជំនុំនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលយកសមាជិកបែបនេះ ចូល។ ពួកគេនៅតែជីកស្រា។ ពួកគេនៅតែជក់បារី។ ពួកគេនៅតែលេងល្បែង។ ពួកគេនៅតែកុហក។”

72 ពួកគេមកព្រះវិហារដោយរំពឹងថានឹងមានការកម្សាន្តដោយក្រុមអ្នក ផ្សាយដំណឹងល្អរូបល្អដែលក្រោកឡើង ដាក់ភាពអស្ចារ្យជាច្រើន និងឧបករណ៍ ធំៗជាច្រើនដែលរៀបចំឡើង និងចុះក្រោមធីតា។

73 នៅពេលដែលពួកគេគួរតែមានម៉ូដចាស់មួយ បែប-ព្រះពីដើមស្រែកឡើងហៅ មកកាន់ អាសនៈហៅចុះនៅទីនោះ កន្លែងដែលមនុស្សប្រុសស្រីមិនមកលេង សើច ឬរត់ឡើងធ្វើតួក្តក ប៉ុន្តែដើម្បីចុះទៅអាសនៈ ហើយដឹងថាការសុគតរបស់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅទីនោះ ដែលបានសុគតជំនួសពួកគេ ថាពួកគេត្រឡប់មកវិញ ដោយស្មោះនឹងព្រះម្តងទៀត។

74 ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើយើងមិនរស់នៅក្នុងសម័យនោះទេឬ នៅពេលដែលយើងយក អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អដ៏អស្ចារ្យ ដូចមនុស្សជាច្រើនដែលកំពុងឆ្លងកាត់ទឹកដីសព្វថ្ងៃ នេះ របស់អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អដ៏ល្អដែលសិក្សាចិត្តវិទ្យា ហើយទាក់ទាញមនុស្ស មកព្រះវិហារ។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីអ្នកទទួលពួកគេចូលក្នុងក្រុមជំនុំម្តងហើយ តើអ្នកនឹង ធ្វើអ្វីចំពោះពួកគេ? តើ—តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងបន្ទាប់ពីពួកគេចូលក្នុងព្រះវិហារ? គ្រាន់តែចូលរួមក្នុងក្រុមជំនុំ ហើយត្រឡប់ទៅវិញជាមួយនឹងអំពើបាបដដែល និង បំណងប្រាថ្នាដូចគ្នាដែលពួកគេចូលមកក្នុងក្រុមជំនុំ។ ពួកគេត្រលប់ទៅតាម របៀបដដែល។ ហើយនោះជាហេតុផល ថ្ងៃនេះ ពិភពលោកសម្លឹងមើល បាន និយាយថា “មិនហើយ បើបុរសនោះជឿព្រះ បើបុគ្គលនោះជឿព្រះ...”

75 ខ្ញុំខ្លាចថាយើងបានធ្វើវាស្រួលពេក។ វាគឺ ខ្ញុំស្រឡាញ់...ខ្ញុំគិតថា សេចក្តីអំណរ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំជឿថា សេចក្តីអំណរទាំងអស់ស្ថិតនៅក្នុង ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំជឿថាវាមានក្តីអំណរនិងរីករាយ។ ប៉ុន្តែបងប្អូន អើយ ចូរចាំថា វាជាផ្លូវនៃការឈឺចាប់និងការរងទុក្ខនិងជាលើឆ្កាង។ អ្នកក៏ត្រូវ

ដឹង ពីវាដែរ។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើយើងមិនបានលាបវាបន្តិចឱ្យ—រលោង ពេកទេឬ។

76 ដូចជាខ្ញុំកំពុងរកមើល ហើយប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំដាក់...ខ្ញុំចាប់ផ្តើមចេញ ហើយ នាងបានដាក់ផ្កាកុលាបលើអាវរបស់ខ្ញុំនៅព្រឹកនេះ។ នាងបាននិយាយថា “អ្នក គួរតែពាក់វា។ ម្តាយរបស់អ្នករស់នៅ។”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អូ អូសម្លាញ់ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។”

77 ទិវាមាតាគឺអស្ចារ្យណាស់ ប៉ុន្តែវាដូចជាលោកិយ ពួកគេបានផ្សព្វផ្សាយ សាច់រឿង គ្រាន់តែលក់ផ្កានិងរបស់បែបនោះប៉ុណ្ណោះ។ ហេតុអ្វី វាជាកិត្តិយសដល់ ម្តាយ។ ហេតុអ្វី ម្តាយខ្ញុំគឺមានគុណរាល់ថ្ងៃរាល់ឆ្នាំ បាទ មែនហើយ មិនមែន តែមួយថ្ងៃទេ។

ខ្ញុំនឹងនិយាយថា “តើអ្នកស្រឡាញ់ម្តាយរបស់អ្នកទេ?”

78 “ខ្ញុំបានធ្វើក្នុងផ្កាទៅគាត់ក្នុងថ្ងៃបុណ្យម្តាយចុងក្រោយនេះ។” មែនហើយ បងប្រុសអើយ នាងគួរតែធ្វើជាម្តាយល្អរាល់ថ្ងៃ។ ប៉ុន្តែវាជាពាណិជ្ជកម្ម។

79 ផ្កានេះស្អាតណាស់។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ផ្កាដ៏ស្រស់ស្អាត។ ខ្ញុំគិតពីរឿងនោះដូចខ្ញុំ ធ្វើដែរ...ផ្កានេះស្អាតប៉ុណ្ណា។ វារីក។ ហើយវាមានក្លិនក្រអូប។ ហើយអ្នកធ្វើដំណើរ ឆ្លងកាត់ក្លិនវា។ សត្វហើរមក ស្រូបក្លិន។ ប៉ុន្តែ ឥឡូវមើលចុះ វាស្អាត។ ដូចជា ក្រុមជំនុំនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ វាជារឿងដ៏រុងរឿងបំផុត ការព្យាបាលដ៏ទេវភាព និងព្រះចេស្ដា និងភាពអស្ចារ្យ ទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យ និងសេរីភាពពីអំពើបាប។ វាជាកន្លែងដ៏ស្រស់ស្អាត។ ប៉ុន្តែមើលចុះ ប្រសិនបើវាកើនឡើង...យើងនឹងត្រូវមក ក្រុមជំនុំ ដូចជាធម្មជាតិទាំងអស់។

80 ផ្ការីកនោះស្អាត គ្រប់គោក្នុងប្រទេសនឹងលិទ្ធា បើនាងអាច។ ប៉ុន្តែធម្មជាតិ បានផ្តល់កាំភ្លើងតូចៗ លំពែងតូចមួយដែលនៅទីនោះ ហៅថាបន្លា ហើយពួកវា បានទុកវាចោល។ នោះការពារវា។ នោះពិតជាអញ្ចឹង។

81 ហើយខ្ញុំគិតថា សព្វថ្ងៃនេះ ប្រសិនបើយើងមិនមានព្រះបន្ទូលនៃព្រះ មុតជាង ដាវមុខពីរទៅទៀត ជុំវិញភាពស្រស់ស្អាតនៃអំណាចនៃភាពបរិសុទ្ធនៃព្រះ យើង នឹងឲ្យគ្រប់សត្វគោក្នុងប្រទេសលិកា ហើយកាប់វា។ វានឹងទំពារវា។ វានឹងជា បំណុលដល់ព្រះវិហារ។ ត្រូវហើយ។

82 ខ្ញុំគិតថា សព្វថ្ងៃនេះអ្វីដែលយើងត្រូវការគឺម៉ូដបាស់ជាង ដែលព្រះហៅថា ជា អ្នកបម្រើ ឆៅ។ ប្រហែលជាមិនមានចំណេះដឹងច្រើនទេ ប៉ុន្តែនឹងនាំមនុស្សចុះទៅ កាន់អាសនៈមួយ ហើយមានទុក្ខព្រួយ។ មិនមែនដោយក្តីរីករាយនិងការសើច និង ទំពារស្ករកៅស៊ូ និងដាក់ឈ្មោះរបស់ពួកគេនៅលើក្រដាសមួយ ប៉ុន្តែ បងប្រុស ឆើយ មនុស្សចាស់ស្រែកយំហើយនឹងស្លាប់ រហូតដល់បុរសនិងស្ត្រីប្រែចិត្តយ៉ាង ហ្មត់ចត់ពីអំពើបាបរបស់ខ្លួន ហើយចូលទៅជិតព្រះ។ អាមែន។

83 ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា យើងមានការ “លើកដៃឡើង អ្នកណាចង់ទទួលព្រះគ្រីស្ទ” ទាំងអស់បែបនោះ។ មិនអីទេ បងប្រុស ប៉ុន្តែវាមិន—វាមិនបណ្តេញអំពើបាប ចេញទេ។

84 អ្នកត្រូវតែប្រែចិត្តជាមុនសិន ត្រៀមខ្លួន ចុះទៅទីនោះ ហើយពិតជាយំចេញពី ចិត្ត។ ខ្ញុំអាចនឹកឃើញគ្រាដែលមនុស្សសម័យដើមដើរតាមច្រកផ្លូវ ឡើងចុះ តាមផ្លូវ យំហើយនិយាយជាមួយអ្នកជិតខាង។ នោះគឺជាពួកគ្រីស្ទាននៅសម័យ នោះ។ ប្រាប់ពួកគេអំពីរឿងរបស់ព្រះអម្ចាស់។

85 ហើយថ្ងៃនេះ យើងដាក់ឈ្មោះរបស់យើងនៅលើសៀវភៅក្នុងព្រះវិហារ ហើយ ចេញទៅផ្ទះ ហើយមិនដែលនិយាយអំពីវាឡើយ។ មិនខ្វល់។ “ដរាបណាយើង ជាសមាជិកនៃព្រះវិហារ វាមិនអីទេ។” ខ្ញុំប្រាកដថាយើងខុសនៅទីនោះ មនុស្ស ឆើយ។ ត្រួតពិនិត្យឡើងវិញ។ ជឿត វានឹងមិនឈរនៅក្នុងការជំនុំជំរះបានទេ។ អត់ទេ បាទ។ វានឹងមិនឈរបានទេ។

86 មិនថាច្រើនឬក៏ច “អ្នកណាដែលនឹងមកតាមខ្ញុំ ចូរឱ្យគាត់បដិសេធខ្លួនឯង លើកលើឆ្កាងរបស់គាត់ ហើយស្លាប់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។” ស្លាប់នៅទីនោះនៅលើ លើឆ្កាង។ ត្រូវហើយ។ ខ្លោចចិត្ត! “ផ្លូវ ខ្ញុំនឹងជ្រើសយកផ្លូវ” អ្នកច្រៀងថា “ជាមួយនឹងព្រះអម្ចាស់ដែលគេបដិសេធនោះ។”

87 ខ្ញុំគិតថាថ្ងៃនេះ តើយើងរស់នៅសម័យណា! ដែល ការផ្សាយដំណឹងល្អ ពួកគេ បានដាក់វាចេញនៅក្នុងពន្លឺដ៏អស្ចារ្យ ហើយពួកគេព្យាយាម... ពេលឃើញអ្នក ផ្សាយដំណឹងល្អមកទីក្រុង អ្នកឆ្ងល់។ ខ្ញុំ ការប្រជុំរបស់ខ្ញុំក៏មានទោសដូចគ្នាដែរ។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថា តើអ្នកណាមកទីក្រុង ជួនកាល អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ ឬ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ? ហេតុអ្វី ពួកគេមាន...

88 ខ្ញុំបានចូលទៅកន្លែងមួយនៅទីនេះ កាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេ ដែលជាកន្លែងដែលមានអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អម្នាក់ត្រូវមក។ និងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ...ហេតុអ្វី គឺពួកគេមានរូបភាពរបស់អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ “បុរសនៃសម័យកាល” បុរសនៅជាមួយនេះ ហើយបុរសនៅជាមួយនោះ។

89 ខ្ញុំ ពេលខ្លះខ្ញុំគិតពីកិច្ចបម្រើព្រះរបស់ខ្ញុំ ហើយឃើញមនុស្សមក។ ហើយខ្ញុំនឹងចូលបន្ទប់សណ្ឋាគារ និយាយថា “ព្រះអើយ អ្នកណា—តើនរណាជាអ្នកមកមើល តើជាទូលបង្គំឬជាទ្រង់?” ឃើញទេ? “បើគេមកករទូលបង្គំ នោះគេរង្វេងហើយ ប៉ុន្តែ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមហែកទូលបង្គំចុះ យកទូលបង្គំទៅឆ្ងាយ។ ទូលបង្គំចង់តំណាងឱ្យទ្រង់ ដែលយើងនឹងឈរនៅមុខថ្ងៃណាមួយ ដៃញាប់ញ័ររាងកាយទន់ខ្សោយ សម្លឹងមើលទ្រង់។ ដោយដឹងថាព្រលឹងទូលបង្គំព្យួរដោយការសំរេចព្រះទ័យរបស់ទ្រង់។” ចូរយើងលើកតម្កើងព្រះគ្រីស្ទ។

90 ថ្ងៃនេះអ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ខាងបាទីស្ទ។ ខ្ញុំជាមេតូឌីស្ទ។ ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់រាងឧបោសថ។ ខ្ញុំធ្វើវិបរនៈ។” អូ វាមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ។ មិនមែនជារឿងហ្នឹងទេ។ ខ្ញុំឆ្ងល់ពេលខ្លះ។

91 នៅទីនេះកាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេ ខ្ញុំបានឃើញ ការ—ការផ្សាយពាណិជ្ជកម្មមួយ ដែលជាយុទ្ធនាការជាក់លាក់មួយបានមកដល់ទីក្រុង។ ហើយពាក្យរបស់បុរសម្នាក់ ឈ្មោះរបស់បុរសនោះមានអក្សរធំៗយ៉ាងខ្លាំងពេញផ្លូវ ដូចនោះ។ ហើយនៅផ្នែកខាងក្រោមនៅជ្រុងតូចមួយបាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” ចុះក្រោមនៅត្រង់ចំណុចជ្រុងមួយ។ ឃើញទេ?

92 ពួកគេបានយកភាពពិសិដ្ឋទាំងអស់ពីព្រះគ្រីស្ទ ហើយដាក់លើមនុស្សខ្លះ ឬព្រះវិហារខ្លះ ឬអង្គការខ្លះ។ បងប្រុសអើយ ខ្ញុំកំពុងប្រាប់ អ្នកអាចទទួលបានដោយភាពអស្ចារ្យ ត្រឹមត្រូវលើរូងដូចនោះ នៅក្នុង...ដោយក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែ ក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទ្រង់ជាអង្គដែលត្រូវលើកតម្កើង។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ នោះជាការពិត បងប្អូនប្រុសស្រីជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ។

93 កុំខឹងនឹងខ្ញុំ។ អ្នកគ្រាន់តែចាំថាខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយដល់អ្នក។ ខ្ញុំចង់អធិប្បាយដូចជាការអធិប្បាយចុងក្រោយដែលខ្ញុំធ្លាប់អធិប្បាយក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំចង់អធិប្បាយ រាល់សេចក្តីអធិប្បាយដែលខ្ញុំអធិប្បាយ ដូចជាខ្ញុំជាមនុស្សស្លាប់

អធិប្បាយដល់មនុស្សស្លាប់។ ហើយ ខ្ញុំគឺជា ពន្លឺរបស់ខ្ញុំកំពុងឆេះ ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ របស់អ្នកផងដែរ។ ហើយយើងជាមនុស្សដែលរមែងស្លាប់។ ហើយយើងត្រូវប្រឈមមុខនឹងព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ នៅថ្ងៃមួយ ហើយយើងកាន់តែមានចិត្តស្មោះត្រង់អំពីរឿងនេះ។

94 គ្រាន់តែនៅក្នុងភាពអស្ចារ្យមួយ ហើយបន្ត ហើយចូលរួមព្រះវិហារ ហើយទៅទីនេះ និងទីនោះ ធ្វើសកម្មភាពនេះ និងវិធីនោះ។

95 យើងប្រសើរជាងការប្រជុំអធិស្ឋានតាមសម័យបុរាណនៅក្នុងផ្ទះរបស់យើង ហើយស្រែកអង្វរព្រះជាម្ចាស់ ទាំងថ្ងៃទាំងយប់។ ពេលវេលាជិតមកដល់ហើយ “គ្រាលំបាក គ្រាមានបញ្ហា។” ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ថ្ងៃដឹងដ៏តម្លៃមួយ។” ហើយយើងរស់នៅក្នុងនោះ។

96 របៀបដែលបុរសដ៏អស្ចារ្យនេះបានចុះទៅទីនោះក្រោមការរំភើបចិត្ត។ គាត់បានចូលរួមជាមួយមនុស្សដែលមិនក្តៅមិនត្រជាក់ នៅតាមព្រំដែន ហើយគិតថា គាត់កំពុងធ្វើអ្វីមួយដ៏អស្ចារ្យ គិតថាព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់គាត់។ ហើយដោយមិនដឹងថាត្រឹមត្រូវនោះទេ គាត់កំពុងនាំក្រុមទាំងអស់នេះទៅជាមួយ។ ជាមួយអ្វី? “ក្រុមតូចរបស់យើង ពី—ពីស្រុកយូដាឡើងមកនេះ នឹងចុះមករួមជាមួយនឹងកងទ័ពដ៏ធំរបស់អ៊ីស្រាអែល។ តើយើងជាមនុស្សខ្លាំងប៉ុណ្ណា។”

97 អ្នកនៅទីនោះ។ ហើយនោះគឺជាបន្ទាត់នៃការបោកបញ្ឆោតដែលអារក្សកំពុងប្រើនៅពេលនេះ ដើម្បីនាំយកមេប្រឆាំងព្រះគ្រិស្ត ប្រាកដប្រជាដូចខ្ញុំកំពុងឈរក្នុងរឿងនេះ។ “យើងនឹងបង្រួបបង្រួមកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់យើងជាមួយគ្នា។” យើងមិនអាចធ្វើដូច្នោះទេ។ តើអ្នកទាំងពីរអាចដើរជាមួយគ្នាបានយ៉ាងដូចម្តេចទៅក្រៅពីយល់ព្រម?

98 សហរដ្ឋអាមេរិកនេះធ្វើដូចគ្នា បទពិសោធន៍ដូចគ្នា និងកំហុសដូចគ្នា នៅពេលដែលវារួមគ្នាជាមួយរុស្ស៊ី។ នៅពេលដែលពួកគេត្រៀមខ្លួនធ្វើសង្គ្រាម ហើយចង់ខ្លួនយើងជាមួយនឹងរុស្ស៊ី។ ហើយឥឡូវនេះអ្នកឃើញអ្វីដែលយើងទទួលបានហើយ មែនទេ? ពួកគេយកយន្តហោះរបស់យើង និងអាថ៌កំបាំងទាំងអស់របស់យើង និងគ្រាប់បែកបរមាណូរបស់យើង និងអ្វីៗទាំងអស់ដែលដាក់នៅទីនោះ ដើម្បីវាយបកមកយើងវិញ។ រឿងដូចគ្នាកើតឡើងដោយវិញ្ញាណ។

99 បន្ទាប់មក យើងដឹងថា បន្ទាប់ពីព្រះបាទយ៉ូសាផាតបានបង្កើតសម្ព័ន្ធភាពនេះ ហើយពួកគេបានពិគ្រោះគ្នា។ ឥឡូវនេះមើលចុះ មើលពិភពលោកខាងក្រៅគាត់បាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់ យើងមានហោរាជាច្រើននៅទីនេះ។ យើងមានថ្នាក់សិក្ខាសាលាពេញទៅដោយពួកគេ។”

100 ពួកគេចុះទៅយកអ្នកដែលបានទទួលការហ្វឹកហ្វឺនដែលចេះចិត្តវិទ្យា អ្នកដែលដឹងរឿងទាំងអស់។ បាននិយាយថា “សូមអញ្ជើញមកឥឡូវនេះ ហើយយើងកំពុងសួរ និងពិគ្រោះជាមួយព្រះអម្ចាស់។”

101 ប្រាកដណាស់ ពួកគេទាំងអស់នៅក្នុងចិត្តដែលពោរពេញដោយសាច់ឈាមរបស់ពួកគេ បានឡើងមកទីនោះ ហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះ មើលមក យើង... អ្នកឡើងខាងលើ។ ព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយអ្នក ហើយព្រះអម្ចាស់នឹងប្រទានដីនោះឲ្យអ្នកនៅទីនោះ។ នោះ វានឹងក្លាយជារបស់អ្នក។ អ្នកនឹងរុញជនជាតិស៊ីរីវិញត្រឡប់មកវិញ។ អ្នកនឹងធ្វើវាបាន។” ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេថែមទាំងតាំងខ្លួនជាស្នែងដៃដកដំដើមួយ ហើយចាប់ផ្តើមរត់មកដូចនេះ ដោយនិយាយថា “នេះជាអ្វីដែលអ្នកនឹងរុញជនជាតិស៊ីរីវិញ។”

102 ប៉ុន្តែ ព្រះបាទយ៉ូសាផាត ជាអ្នកមានជំនឿរឹងមាំជាង ដើម្បីទប់ទល់នឹងការលេងសើចនោះ។ ត្រូវហើយ។

103 ព្រះជាម្ចាស់ ប្រទានឱ្យពួកយើងមួយចំនួនទៀតយ៉ូសាផាត ឈឺ និងធុញទ្រាន់នឹងត្រកូលហូលីវែដនៅទីនេះ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ ដាក់នៅលើ ធ្វើពុតជាអ្វីមួយដែលពួកគេមិនមែន ធ្វើឱ្យចេញ គួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍ ទាញចូល។ ហើយពេលគេចូលមក តើអ្នកបានអ្វីពេលចូលទៅ? ដូចជាសូរបុរសម្នាក់ថា “មកហែលទឹកនៅវាលខ្សាច់។” គ្មានអ្វីក្រៅពីយកខ្សាច់ដាក់លើក្បាលអ្នក ដើម្បីធ្វើឲ្យកើតទុក្ខក្រោយមក។

104 ឥឡូវសូមកត់សម្គាល់ តើអ្នកអាចនាំពួកគេចូលទៅក្នុងអ្វី? ស្រ្តីម្នាក់និយាយមកខ្ញុំកាលពីថ្ងៃមុនថា “បុរសម្នាក់បាននិយាយថា ខ្ញុំនឹងទៅព្រះវិហារ ប៉ុន្តែអ្វី—តើខ្ញុំនឹងបានអ្វីពេលខ្ញុំទៅព្រះវិហារ? បាននិយាយថា អ្វីដែលពួកគេធ្វើគឺរៀបចំអាហារពេលល្ងាច ហើយពួកគេ...អំពីរឿងនេះ នោះ និងផ្សេងទៀត។” ហើយស្រ្តីនោះបាននិយាយថា “ខ្ញុំឈរនិយាយមិនចេញ ព្រោះខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវបញ្ជូនគាត់ទៅណា។” ហ្នឹងហើយ។ បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានបំណងចង់រកព្រះវិហារចំណាស់

មួយ ដែលពួកគេពិតជាច្រៀងទំនុកតម្កើងសម័យបុរាណ ហើយរស់នៅដោយ
គោរពព្រះ។”

105 ក្មេងៗឃ្លាន ពួកគេនឹងញ៉ាំពីធុងសម្រាម។ វាអាស្រ័យលើព្រះវិហារនៃព្រះដ៏
មានព្រះជន្មរស់ ដើម្បីចិញ្ចឹមពួកគេនូវព្រះបន្ទូលដ៏មានជីវិតពិតនៃព្រះ...នៃព្រះ។

106 នៅទីនោះ យ៉ូសាផាតមានប្រសាសន៍ថា “តើមានម្នាក់ទៀតអត់?”

107 “ម្នាក់ទៀត?” អំហាប់បាននិយាយ។ “អញ្ចឹងតើអ្នកត្រូវការអ្វីទៀត? យើងមាន
បុរសដែលមានសំលៀកបំពាក់ល្អបំផុតចំនួនបួនរយនាក់ដែលត្រូវបានជ្រើសរើស
មានការអប់រំល្អបំផុតក្នុងប្រទេស ដែលឈរនៅទីនេះ។ ម្នាក់ៗមានចិត្តតែមួយ
ព្រមទាំងសំឡេងតែមួយថា ទៅចុះ! ព្រះគង់ជាមួយអ្នក។”

108 ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើសហរដ្ឋអាមេរិកមិនបានជួបរឿងដូចគ្នានេះទេឬ។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើ
ព្រះវិហារនៃព្រះមិនបានជួបរឿងដូចគ្នានេះទេឬ។ ខ្ញុំឆ្ងល់។ “មែនហើយ” និយាយ
ថា “មើល ពួកគេកំពុងទទួលបានជោគជ័យ។ ពួកគេមានការ ប្រជុំដ៏អស្ចារ្យ។
ពួកគេដឹករាប់ពាន់នាក់ក្នុងពេលតែមួយ។” ប៉ុន្តែខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើមិនមានម្នាក់ទៀតទេ
ឬ។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើមិនមានអ្វីប្លែកទេឬ។

109 យើងរកឃើញថា យើងមានអ្នកប្រែចិត្តបីម៉ឺននាក់ក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយ
សប្តាហ៍ ហើយប្រាំមួយសប្តាហ៍ក្រោយមក យើងមិនមានអ្នកប្រែចិត្តទេ។ មាន
អ្វីខុសនៅកន្លែងណាមួយ។ ត្រូវហើយ។ ហើយវាក៏ជាការអស្ចារ្យទាំងអស់ សម្តែង
ជាជឿ។ ពិភពលោក តាមរយៈទូរទស្សន៍ តាមរយៈវិទ្យុ តាមរយៈការបង្ហាញ
រូបភាព និងហាងនានានៅទីនោះ បានបង្ហូរប្រជាជាតិនេះជាមួយនឹងរឿងមិន
សមហេតុសមផល សំរាមនៃហូលីវូដ។ ត្រូវហើយ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងចង់ក្លាយជា
ភាពអស្ចារ្យ។ តើនោះមិនមែនជាការពិតទេឬ? អ្នកដឹងថានោះជាការពិត។ យើង
មិនមានអ្នកជឿព្រះសម័យចាស់ទៀតទេ ដែលយើងធ្លាប់មានកាលពីឆ្នាំមុន។ វា
ដោយសារតែវាត្រូវបានទម្លាក់ចោល។ យើងនឹងទៅដល់វា បន្តិចទៀត អ្នកនឹង
ឃើញ។

110 ហេតុអ្វីបានជារូបភាពដ៏ស្រស់ស្អាត ប្រូបភាពដែលគួរឱ្យរំជើបរំជួល ខ្ញុំ
គួរនិយាយ។ ព្រះបាទយ៉ូសាផាតមានព្រះបន្ទូលថា “បាទ ខ្ញុំឃើញពួកគេ
ទាំងអស់គ្នា។ ពួកគេម្នាក់ៗទទួលបានសញ្ញាបត្ររបស់ពួកគេ” និងអ្វីដែលជាវា។

“ពួកគេទាំងអស់គឺដើម្បីធ្វើជាហោរា ឬជាអ្នកបម្រើព្រះដ៏អស្ចារ្យ។ ពួកគេចេញពីមហាវិទ្យាល័យដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយពួកគេទាំងអស់នេះ។ ពួកគេចេញពីសាលាធំរបស់ហោរា និងអ្វីៗទាំងអស់។ ពួកគេទាំងអស់មានឯកភាពគ្នា។ វាជាការពិត។ ប៉ុន្តែតើមិនមានម្នាក់ទៀតទេឬ?”

111 “មែនហើយ តើអ្នកត្រូវការអ្វីជាមួយម្នាក់ទៀត នៅពេលដែលបួនរយកំពុងផ្តល់ការយល់ព្រមក្នុងពេលតែមួយហើយ?”

112 ប៉ុន្តែបុរសនោះមានព្រះក្នុងចិត្ត។ ហើយគាត់ដឹងថាមានអ្វីខុសអំពីរឿងនោះ។ បាទ មែនហើយ។ គាត់ដឹងថាមានអ្វីមួយរលួយ។ ហេតុអ្វី? អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវ...ព្រះគម្ពីរដែលមិនបានដកស្រង់វាទេ ប៉ុន្តែនេះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំមាន។ ខ្ញុំដឹងថា—ព្រះបាទយ៉ូសាផាតជ្រាបថា អំហាប់មានពុតត្បូតនៅទីនោះ ថាគាត់ប្រព្រឹត្តមិនត្រឹមត្រូវនឹងព្រះ។ ហើយអេលីយ៉ាបានទាយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដល់គាត់។ ហើយតើព្រះអាចប្រទានពរអ្វីដល់អ្នកដែលទ្រង់បានដាក់បណ្តាសារួចហើយនោះ? អាម៉ែន។

113 ខ្ញុំនិយាយរឿងដដែលថ្ងៃនេះ សម្លាញ់អើយ។ ហើយក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ ដែលកំពុងឈរស្មោះត្រង់ចំពោះព្រះ នឹងនិយាយដូចគ្នា។ អ្នកមិនអាចលាយប្រេងនិងទឹកចូលគ្នាបានទេ ហើយហៅវាថាសេចក្តីសង្គ្រោះនោះទេ។ អ្នកមិនអាចទេ។ វាញែកពីគ្នាហើយ បងប្អូន។ មានអ្វីមួយកើតឡើង។ ប្រសិនបើមានក្តីសង្ឃឹមនៅសល់ យើងត្រូវធ្វើអ្វីមួយ ហើយធ្វើវាឱ្យលឿន។ ដ្បិតម៉ោងនៃការលើកឡើងគឺជិតមកដល់ហើយ។

114 អ្វីៗកំពុងកើនឡើង អ្វីៗទាំងអស់ និងព្រះវិហារនៅកាន់តែឆ្ងាយ។ ពួកគេអានទស្សនាវដ្តី សៀវភៅ រឿង និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ ថ្ងៃនេះខ្ញុំអាចទៅ...ខ្ញុំអាចទៅព្រះវិហារ ហើយខ្ញុំអាចនិយាយបានថា “អូ តើមានប៉ុន្មាននាក់បានដឹង...” ពួកគេស្គាល់រាល់ទំនុកតម្កើង បន្ទាប់ពីមានការប្រជុំដ៏ធំទាំងនេះ។ “ឥឡូវនេះអ្វី—តើទំនុកតម្កើងជាក់លាក់នៅលើទំព័រណា?” ពួកគេដឹង។ ពួកគេដឹងថាវាជានរណា។ ពួកគេដឹងថាអ្នកណាកំពុងឈរឈ្មោះជាប្រធានាធិបតី តើនរណាជាអ្នករត់ការសម្រាប់រឿងនេះ ហើយតើតារាភាពយន្តប៉ុន្មាននាក់បានរៀបការហើយនេះរឿងនោះ និងផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ពួកគេ

មិនដឹងអ្វីទាំងអស់។ ហ្នឹងហើយ។ ដូច្នោះយើងកំពុងផ្តល់ភាពរីករាយដល់ពួកគេ... ហើយទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ពួកគេប្រកាសថាគេជាគ្រិស្តាន។

115 ហើយប្រជាជនក៏មិនបន្ទោសដែរ។ វាមកពីខាងក្រោយវេទិកា វាមកពីកន្លែង ហ្នឹង។ ពិតប្រាកដហើយ។ វាមកពីខាងក្រោយវេទិកា។ គេបង្រៀនគេគ្រប់ប្រភេទ នៃចង្វាក់ភ្លេង និងគ្រប់ប្រភេទនេះនិងនោះ និងអង្គការ និងរបៀបបង្កើតក្រុមយុវជន និងអ្វីៗដូចនោះ។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើវាត្រូវបានបង់ថ្លៃឱ្យ។ គ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងវាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ ឆ្ងល់ថាតើនោះជាតម្រូវការរបស់ព្រះឬអត់។

116 នៅពេល ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “លើកលែងតែមនុស្សកើតមកពីទឹក និងវិញ្ញាណ នោះគាត់នឹងមិនចូលទៅក្នុងរាជាណាចក្រដោយប្រាជ្ញាឡើយ។ គាត់ ដែលនឹង...នឹងដើរតាមខ្ញុំ ឲ្យគាត់បដិសេធខ្លួនឯង និងការសប្បាយខាងលោកិយ របស់ខ្លួន លើកលើឆ្កាងរបស់គាត់ ហើយដើរតាមខ្ញុំ។” លើឆ្កាងគឺជានិមិត្តសញ្ញា “ការស្លាប់ ទុក្ខព្រួយ។” “អ្នកដែលនឹងក្លាយជាគ្រិស្តាន ចូរឲ្យគាត់ដកខ្លួនចេញពី គំនិតរបស់ខ្លួន។ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ដកខ្លួនចេញពីស្នាដៃរបស់គាត់។ សូមឲ្យគាត់ ដកខ្លួនចេញពីអ្វីៗទាំងអស់ ដោយបដិសេធខ្លួនគាត់ ហើយយកលើឆ្កាងដែល ថ្វាយនោះ ហើយមកតាមខ្ញុំជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ អ្នកណាដែលនឹងមកតាមខ្ញុំ សូម អោយគាត់ធ្វើបែបនោះ។” នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។

117 ប៉ុន្តែថ្ងៃនេះយើងនិយាយថា “មនុស្សគ្រប់គ្នាមានពេលវេលាអស្ចារ្យ។ គ្រប់គ្នា ទះដៃ។ ទាំងអស់គ្នាស្រែកថា ‘ហាលេលូយ៉ា! គ្រប់គ្នាធ្វើបែបនេះ។’ អូ ម៉េចបាន ជាយើងមានការច្របូកច្របល់! អាម៉ែន។ ព្រះ...យើងចេញបទថ្មីៗហើយច្រៀង លឿនៗណាស់ វាមើលទៅដូចជាយើងនឹងរត់កាត់ជញ្ជាំងជាមួយពួកគេ ឬអ្វីមួយ ដូចនោះ។

118 ខ្ញុំគិតថាប្រសិនបើពួកយើងនឹងច្រៀង ឱសូម នៅជិត ព្រះអង្គ នឹងមានភាពល្អ ប្រសើរសម្រាប់ក្រុមជំនុំ។ ទំនុកតម្កើងសម័យបុរាណ។

119 តែយើងមានអ្នករាំរង់ច្រើនណាស់ ក្មេងប្រុសខ្លះចូលរង់រាំលេងបែបនេះ យប់ម្សិល ហើយយប់នេះលេងនៅក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់? វាជាការគួរ ស្តាប់ខ្លឹមនៅចំពោះព្រះភក្ត្រព្រះ។ សូមឲ្យបុរសនោះត្រូវបានធ្វើការបញ្ជាក់ ជាមុន សិន ហើយឲ្យគាត់បង្កើតផល ជួបនឹងការប្រើចិត្ត ដើម្បីបង្ហាញថាគាត់ប្រព្រឹត្ត ត្រឹមត្រូវនឹងព្រះ។

120 ពួកគេនាំយកពិភពចង្វាក់ដែលចូលទៅក្នុងវេទិកា។ ពួកគេបាននាំយក ការអធិប្បាយដ៏ទាក់ទាញរបស់ហូលីវូដ ចូលទៅក្នុងវេទិកា។

121 ហេតុអ្វី ខ្ញុំមិនបានអង្គុយនៅក្នុងទីក្រុងដ៏យុត្តិធម៌របស់អ្នក កាលពីប៉ុន្មាន សប្តាហ៍មុន នៅល្វីស្វីលរដ្ឋ កេនតាក់ឌីទេឬ? បេះដូងរបស់ខ្ញុំខ្ទេចខ្ទាំ នៅពេល ដែលពួកគេទាំងអស់គ្នានៅទីនោះ: មានបំណងចង់ឃើញការអស្ចារ្យរបស់ព្រះ ហើយភ្លាមៗនៅពេលដែលអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ ពួកគេនឹងក្រោកឡើង មួយរំពេច ហើយបែរខ្នង ហើយដើរចេញពីអគារ។ ពិតប្រាកដណាស់។ ពួកគេមិនចង់បាន វាទេ។ ចិត្តរបស់គេរឹង។ ដើរចេញ ហើយពួកគេជាច្រើននាក់ ជាប្រូតេស្តង់ផងដែរ ដែលទៅព្រះវិហារប្រូតេស្តង់។ ប៉ុន្តែពួកគេត្រូវបានបំពេញ...ពោរពេញដោយភាព អស្ចារ្យ និងអ្វីៗដូចនោះ: នៃរឿងមិនសមហេតុសមផលនិងក្រុមជំនុំ រហូតដល់ ពួកគេមិនដឹងអ្វីអំពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ “មានទម្រង់នៃភាពជា ព្រះ ហើយបដិសេធអំណាចរបស់វា។”

តើសម័យណាហើយដែលយើងកំពុងរស់នៅនេះ។ មើលកន្លែងដែលវាប្រមូល ផ្គុំ។

122 យ៉ូសាផាតមានប្រសាសន៍ថា “ខ្ញុំដឹងហើយ អំហាប់។ អ្នកមានគ្រូអធិប្បាយ បួនរយនាក់ជារបស់អ្នក។ ពួកគេសុទ្ធតែជាមនុស្សដែលមានរាងស្អាត តែងខ្លួន ហើយសិតសក់យ៉ាងស្អាត និងអ្វីទាំងអស់ អ្វីក៏ដោយដែលពួកគេអាចមាន។ ពួកគេអាចមាន សញ្ញាបត្រឌី.ឌី។ ពួកគេអាចមានសញ្ញាបត្រគ្រប់ប្រភេទ។ ពួកគេ ប្រហែលជាស្គាល់បទគម្ពីរពី កដល់អ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកមិនមានម្នាក់ណានៅកន្លែង ណាមួយទៀតទេឬ? តើមានម្នាក់ណានៅកន្លែងណាទៀតអត់?”

123 គាត់បាននិយាយថា “បាទ មានមួយទៀត ប៉ុន្តែខ្ញុំស្អប់គាត់។” ហ្នឹងហើយ។ “ខ្ញុំស្អប់គាត់។” សូមចាំថា អំហាប់ជាអ្នកជឿព្រះ ហើយអ្នកទាំងនេះគឺជាគ្រូ ប៉ុន្តែ ពួកគេស្អប់បុរសនេះដែលមានសេចក្តីពិត។ បាននិយាយថា “ខ្ញុំស្អប់គាត់។” បាន និយាយថា “គាត់តែងតែជេរប្រមាថខ្ញុំ។” តើគាត់អាចទប់មិនឲ្យធ្វើវាដូចម្តេចបាន នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានថ្កោលទោសគាត់?

124 តើអ្នកអាចនៅស្ងៀមដោយរបៀបណា បើអ្នកជាបុរសនៃព្រះ ឬជាស្ត្រីនៃព្រះ ហើយដឹងនិងឃើញអំពើបាបនិងអ្វីៗទាំងអស់ ទ្រុឌទ្រោមហើយថ្លឹងថ្លែង និងអ្វីៗ

ដូចនោះ ហើយឃើញព្រលឹងមនុស្សទៅនរក។ រាប់លាននាក់ក្នុងមួយថ្ងៃ ហើយ នៅស្ងៀម? អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។

មានគេនិយាយមកខ្ញុំកាលពីថ្ងៃមុនថា “តើអ្នកគិតថាអ្នកអាចបញ្ឈប់វា បានទេ?”

125 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់ទេ។ ខ្ញុំមិនអាចបញ្ឈប់វាបានទេ ពីព្រោះព្រះមាន បន្ទូល។ ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយ នៅសាលជំនុំជំរះ គេនឹងទាញអេក្រង់ធំចេញមក ពន្លឺលើ ការេវ៉ាខាងមុខ ហើយការថតខ្សែអាត់នោះនឹងត្រូវចាក់។ ហើយខ្ញុំនឹងឈរស្តាប់ វា ខ្ញុំចង់ឮសំឡេងរបស់ខ្ញុំព្រមមានប្រឆាំងនឹងវា។ ព្រះនឹងជំនុំជំរះខ្ញុំ នៅពេលដែល សំឡេងខ្ញុំប្រឆាំងនឹងវា។” បាទ មែនហើយ។ នៅពេលដែលយើងឃើញជីវិតនេះ មនុស្សជំនាន់នេះ បានធ្វើសារជាថ្មីម្តងទៀត នៅទីជំនុំជំរះ។ ពិតប្រាកដណាស់។ យើងកំពុងរស់នៅក្នុងពេលវេលាដ៏អាក្រក់មួយ។ ហើយនៅទីនោះ។

ហើយយើងឃើញគាត់ធ្វើ...គាត់បាននិយាយថា “តើមានម្នាក់ទៀតអត់?”

126 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ប៉ុន្តែខ្ញុំស្អប់គាត់ ព្រោះគាត់តែងតែទាយ អាក្រក់មកលើខ្ញុំ។”

127 តើគាត់អាចជៀសវាងពីការផ្សព្វផ្សាយសេចក្តីលំបាកទាំងនោះយ៉ាងដូចម្តេច ពេលគាត់ឃើញថាវាកើតឡើង? សូមមើលរបៀបដែលអំហាប់កំពុងរស់នៅនិង ការប្រព្រឹត្តរបស់គាត់ ហើយនាំមនុស្សមកដូចគាត់។

128 តើបុរសនៃព្រះ ឬស្ត្រីនៃព្រះអាចការពារពីការអ្វីទាំងអស់ និងបន្ទោសអំពើបាប ពីគ្រប់ជ្រុងជ្រោយដោយរបៀបណា? ពេលណាគេឃើញត្រូវអធិប្បាយមិនក្តៅ មិនត្រជាក់ ទាំងអ្នកស្រីបស្រាល និងអ្នកអប់រំបែបនេះ អនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សទៅ នរក រាប់លាននាក់ នៅក្រោមការបោកបញ្ឆោត ជាច្រើន...សូម្បីតែនៅក្នុងមនុស្ស បរិសុទ្ធ។ ខ្ញុំមិននិយាយច្រើនអំពីមេតូឌីស្ទ និងបាទីស្ទទេ ហើយរឿងបែបនេះ ពួកគេក៏មានវាដែរ។ ប៉ុន្តែវាស្ថិតក្នុងលំដាប់របស់អ្នកផ្ទាល់។

129 ខ្ញុំអើយ ការមកដល់វេទិកា ដូចជាអ្វីៗផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែពួកគ្រីស្ទាន រស់នៅដូច អ្វីៗផ្សេងទៀត ពាសពេញប្រទេសហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាង បន្ទាប់មកគេហៅវា “អ្នកជឿ ព្រះ។” វាជាសាសនាមួយ ប៉ុន្តែវាជាផ្លូវឆ្ងាយពីការសង្គ្រោះរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ត្រូវហើយ។ ពួកគេគ្រាន់តែមានមនុស្សមួយក្រុមធំធ្វើវា។ បន្ទាប់មកដរាបណា

ការងារតូចតាចកន្លងផុតទៅ នោះជារឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង អ្នកមិនអាចរកឃើញ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេនោះទេ ព្រះវិហារកំពុងនៅទេ។ បងប្រុស ប្រសិនបើបុរស ម្នាក់ស្រឡាញ់ព្រះ គាត់នឹងបំពេញកេរ្តិ៍របស់គាត់នៅក្នុងក្រុមជំនុំគ្រប់ពេល។ គាត់មិនអាចនៅឆ្ងាយពីវាបានទេ។ ត្រូវហើយ។

130 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ បន្តិច។ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមប្រញាប់ ទៅត្រង់ចំណុច សំខាន់ឥឡូវនេះ ព្រោះពេលវេលារបស់ខ្ញុំជិតអស់ហើយ។

កត់សម្គាល់ គាត់ថា “តើមានម្នាក់ទៀតអត់?”

131 គាត់ឆ្លើយថា “បាទមាន ប៉ុន្តែខ្ញុំស្អប់គាត់។ គាត់តែងតែទាយប្រឆាំងនឹងខ្ញុំ។ គាត់និយាយអាក្រក់ប្រឆាំងនឹងខ្ញុំ។”

“ត្រូវហើយ” បានប្រាប់ថា “ទៅយកគាត់មក។”

គាត់បាននិយាយថា “ឈ្មោះរបស់គាត់គឺមីកាយ៉ា។”

132 ប៉ុន្តែបុរសម្នាក់នេះមានជំនឿគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីដឹងថាអ្នកទាំងនេះធ្វើមិន ត្រឹមត្រូវ។

133 ហើយបុរសណាដែលធ្លាប់ត្រូវបានប៉ះ ទោះតិចបំផុត ដោយព្រះវិញ្ញាណនៃ ព្រះ ដឹងជារឿងទាំងនេះ ដែលហៅថាគ្រិស្ដានសព្វថ្ងៃនេះ គឺមិនត្រឹមត្រូវទេ។ “អ្នក មិនអាចស្រឡាញ់លោកិយ ឬរបស់ក្នុងលោកិយបានទេ។ បើអ្នកធ្វើដូច្នោះ សេចក្តី ស្រឡាញ់របស់ព្រះមិនស្ថិតនៅក្នុងអ្នកទេ។” ព្រះគម្ពីរបានចែងដូច្នោះ។

ឥឡូវនេះមើលចុះ។ គាត់បាននិយាយថា “ទៅយកគាត់មក។” ហើយពួកគេ បានចេញទៅ។

134 ហើយបន្ទាប់មក គាត់បានចាត់អ្នកនាំសារម្នាក់ទៅ ជាឪកុននៃព្រះវិហារ ប្រហែល ឬជាអ្នកណាម្នាក់ បានទៅទីនោះហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះ មើលមីកាយ៉ា យើងនឹងនាំអ្នកមកទីនេះ នៅចំពោះមុខអំបាប់ និងយ៉ូសាផាត។ ឥឡូវនេះ ពួកគេទាំងពីរកំពុងអង្គុយនៅទីនោះ ហើយពួកគេគឺជាបុរសដ៏អស្ចារ្យ។ ពួកគេ ជាគ្រូបង្រៀន ហើយពួកគេជាអ្នកប្រាជ្ញ។ ហើយពួកគេមានសញ្ញាបត្រ ជាដើម។ ហើយរាល់ថ្នាក់សិក្ខាសាលារបស់យើង រាល់ក្រុមជំនុំរបស់យើងនៅទីនេះ នេះ គឺល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងកិច្ចព្រមព្រៀងដែលតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយដូចដែលគេនិយាយ ហើយខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកថា អ្នកនឹង

ស្លៀកពាក់ល្អជាង ហើយជិះរថយន្ត កាឌីឡាក។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា អ្នកនឹងក្លាយជា មនុស្សដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ ប្រសិនបើអ្នកធ្វើបែបនោះ។ បាទ មែនហើយ។ អ្នកនឹង រីកចម្រើន។”

135 មីកាបាននិយាយថា “ក្នុងនាមជាព្រះអម្ចាស់ដ៏មានព្រះជន្មគង់នៅ ខ្ញុំនឹង និយាយតែអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។” អាម៉ែន។ បាទ។ អូ មានបុរស ម្នាក់ដែលជាសំណព្វចិត្តខ្ញុំ។ “ខ្ញុំប្រហែលជាត្រូវបរិភោគនំប៉័ង និងទឹក” ដែល គាត់បានហូប “សម្រាប់ការនេះ។” គាត់អាចនឹងត្រូវទះថ្ពាល់ម្ខាងនិងម្ខាងទៀត ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ប៉ុន្តែគាត់បានប្រាប់ការពិត ហើយឈរក្បែរវា។ ព្រះបាន បញ្ជាក់ថាវាជាសេចក្តីពិត។ គាត់មិនសូវល្អទេ ប៉ុន្តែគាត់ស្គាល់ព្រះ។

136 បាននាំមីកាយ៉ាចាស់នោះទៅទីនោះ។ គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ មីកា យ៉ា តើអ្នកនិយាយអ្វីអំពីវា?”

137 គាត់បាននិយាយថា “ឡើងទៅចុះ ឡើងទៅចុះ” បានបន្តថា “ឡើងទៅ ដោយសុខសាន្ត។ ទៅមុខ រីកចម្រើន នោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកធ្វើ។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំ បានឃើញជនជាតិអ៊ីស្រាអែលដូចជាចៀម ដែលគ្មានអ្នកគង្វាល នៅលើភ្នំដែល ខ្ជាត់ខ្ជាយ។ នោះហើយជាវា” គាត់បាននិយាយដូច្នោះ។

138 ហើយនៅពេលដែលគាត់បាននិយាយដូច្នោះ ព្រះបាទអំហាប់បែរមករក ព្រះបាទយ៉ូសាផាត ប្រាប់ថា “តើខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកហើយមែនទេ? ហ្នឹងជាអ្នក សម្តែងភាពបរិសុទ្ធនោះ...” ឬ អ្វីទៅ សុំទោស ឬ អ្វីក៏ដោយវាជា បុរសនោះបាន និយាយថា “គឺហ្នឹង...តើខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកហើយមែនទេ? អ្នកនោះនឹងទាយតែពី អំពើអាក្រក់—អាក្រក់ប្រឆាំងនឹងខ្ញុំ។ តើខ្ញុំបាននិយាយមែនអត់? គាត់តែងតែ ថ្កោលទោសក្រុមជំនុំរបស់យើង ហើយថ្កោលទោសអ្នកបំរើរបស់យើង ហើយ ថ្កោលទោសរបៀបនៃការជឿព្រះរបស់យើង។ តើខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកមែនអត់? គាត់ នឹងនិយាយវា។ ខ្ញុំស្គាល់គាត់។ ខ្ញុំស្គាល់ឪពុកគាត់មុនគាត់។” អាម៉ែន។ “ខ្ញុំស្គាល់ ឪពុកគាត់មុនគាត់។” អា-ហ្គា បាទ មែនហើយ ជាបុរសពិតរបស់ព្រះ។ បាន និយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាគាត់និយាយអញ្ចឹង។”

139 ដូច្នោះហើយគាត់បាននិយាយថា “បាទ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញ ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលដូចជាហូងចៀម ដែលខ្ជាត់ខ្ជាយ គ្មានអ្នកគង្វាល នៅលើភ្នំ។” ដូច្នោះហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ ស-...”

140 ហើយបន្ទាប់មកម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នកដែលមានស្នែងជំនឹងរុញចេញ។ គ្រូអធិប្បាយម្នាក់បានដើរមកទាញមីកាយ៉ាមាខុតូចជិតនោះ ហើយវាយមាត់គាត់យ៉ាងខ្លាំងតាមដែលអាចធ្វើបាន បាននិយាយថា “តើព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះយាងទៅផ្លូវណាពេលវាចេញពីខ្ញុំ? ប្រសិនបើអ្នកដឹង។”

141 បាននិយាយថា គាត់បាននិយាយថា “រង់ចាំរហូតដល់អ្នកដាក់គុកនៅទីនេះ ហើយអ្នកនឹងដឹងថាវាបានទៅណាហើយ។” ត្រូវហើយ។

142 ចាំរហូតដល់រុស្ស៊ីតាំងខ្លួននៅទីនេះ កាន់កាប់ប្រទេស និងអ្វីៗដូចនោះ ហើយប្រទេសនេះ ដោយសារការឈប់ថយរបស់វា ហើយអ្នកនឹងឃើញអ្វីដែលត្រូវនិងអ្វីដែលខុស។ ត្រូវហើយ។ អ្នកនឹងឃើញថាតើជំនឿដែលមិនក្តៅមិនត្រជាក់របស់អ្នកនឹងរលាយបាត់ ឬអត់។

143 អោយប្រជាជាតិនេះស្រក់ទឹកភ្នែក មិនមែនមកលេងសើចនិងសម្តែងទេ។ សូមអោយប្រជាជាតិនេះលុតជង្គង់ ដោយការប្រែចិត្ត។ នោះហើយជាអ្វីដែលយើងត្រូវការ។ មិនមែនជាការប្រជុំដើម្បីទទួលបានមនុស្សជាច្រើនក្នុងក្រុមជំនុំទេ។ យើងត្រូវបិទរាល់ការរួមគ្នា បញ្ឈប់ការជក់បារី រុះរើរោងចក្រ។ ចាប់ផ្តើមយុទ្ធនាការព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បែបបុរាណ ពិតប្រាកដ។ កន្លែងដែលមនុស្សប្រុសស្រីទាំងថ្ងៃទាំងយប់ ផ្តាច់មុខ យំ។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក វានឹងក្លាយជាជម្រកដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលប្រជាជាតិនេះមិនធ្លាប់មាន។ វាជាការពិត។

144 សូមឲ្យរោងឧបោសថប្រាណហាំ ឈប់ធ្វើការល្ងង់ខ្លៅ។ សូមឲ្យវាត្រឡប់មកទីនេះវិញនៅអាសនៈ ហើយបានត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះ។ ជិតស្និតជាមួយអ្នកជិតខាង ជាមួយអ្នកជិតខាងដូច្នោះ ហើយបានត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះ។ អ្នកនឹងមិនមានការរំខានហើយនិងបន្ត វានឹងក្លាយជាកន្លែងសំខាន់នៃលោកិយ។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ នោះជាការពិត។

145 បន្ទាប់មកគាត់បាននិយាយថា “តើព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះយាងចេញពីខ្ញុំតាមផ្លូវណា?”

146 ហើយមីកាយ៉ានិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញព្រះ និងសេនារបស់ទ្រង់ ជាក្រុមប្រឹក្សារបស់ទ្រង់ ដែលគង់នៅក្នុងសិរីល្អ។”

147 អ្នកដឹងទេ ព្រះមានក្រុមប្រឹក្សានៅទីនោះ នៅពេលមួយ។ ទ្រង់ ទ្រង់នាំគេឡើង
—ទេវតារបស់ព្រះអង្គ និងមាន—ក្រុមប្រឹក្សា ម្តងមួយៗ ឡើងនៅស្ថានសួគ៌។

148 ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញទ្រង់គង់លើបល្ល័ង្ក ប្រជាជន
ទាំងមូលឈរនៅខាងស្តាំនិងឆ្វេងរបស់ព្រះអង្គ។” ហើយបាននិយាយថា “ពួកគេ
បានពិភាក្សា តើយើងមាននរណាអាចចុះទៅបញ្ឆោតអំហាប់ ដើម្បីយកគាត់
ចេញពីទីនេះ ហើយបំពេញតាមទំនាយរបស់អេលីយ៉ា? ព្រះបានមានបន្ទូលដូច្នោះ
តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង ដូច្នោះយើងនឹងឃើញអ្នកណាអាចចុះទៅបាន។”

149 “ហើយវិញ្ញាណភូតករឡើងមកពីក្រោម” ជាការពិតណាស់ចេញពីឋាននរក
“ចូរឡើងមកចំពោះព្រះ ហើយថា ‘ខ្ញុំនឹងចុះទៅ ហើយខ្ញុំនឹងចូលទៅក្នុងគ្រូ
អធិប្បាយទាំងនោះ ហើយធ្វើឲ្យពួកគេទាំងអស់គ្នានិយាយពាក្យកុហក។’” អូ វា
បានបំផ្ទុះកំហឹងពួកគេ។ តើវាធ្វើឲ្យពួកគេមានអារម្មណ៍កំប្លែងទេ ពេលណា “ពួកគេ
ថា ‘ខ្ញុំនឹងចុះទៅធ្វើឲ្យគ្រូអធិប្បាយទាំងនោះនិយាយពាក្យកុហក។’” ហើយគាត់
បានចុះហើយចូលទៅក្នុងគ្រូអធិប្បាយទាំងនោះ ហើយពួកគេចាប់ផ្តើមទាយពាក្យ
កុហក។

150 ហើយ បងប្អូនអើយ ព្រះអង្គដដែលដែលគ្រប់គ្រងលើបល្ល័ង្កតែមួយសព្វថ្ងៃ
នេះ។ ហើយវិញ្ញាណភូតករដដែលនោះបានធ្វើដូចគ្នាសព្វថ្ងៃនេះ ដោយទាយពាក្យ
កុហក។

151 គេបន្តថា “សន្តិភាព សន្តិភាព សន្តិភាព” បន្ទាប់ពីសង្គ្រាមលោក
លើកទីមួយ។

152 ខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នកពីកន្លែងដែលវាមកពី។ នៅក្នុងសង្គ្រាមលោកលើកទី១
នៅពេលដែលប្រទេសបារាំងនៅទីនោះបានងាកចេញពីព្រះនៅក្នុង ហ្គេ ណាញ
ធីហើយក៏បានចាប់ផ្តើម...

153 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងស្វែងយល់អំពីសីលធម៌បន្តិច ដូច្នោះអ្នកទាំងអស់គ្នាគ្រាន់តែ
អង្គុយស្ងៀមពីរបីនាទីប៉ុណ្ណោះ។

154 សូមក្រឡេកមើល នៅខាងក្រោយទីនោះ នៅដើមដំបូង នៅប្រទេសបារាំង
គឺជាកន្លែងដែលភាពស្រស់បំព្រង និងភាពកខ្វក់បានចាប់ផ្តើមដំបូង។ ប្រសិនបើ
ធ្លាប់មានគ្រោះថ្នាក់នៅលើពិភពលោក នោះគឺទីក្រុងប៉ារីស ប្រទេសបារាំង។

ហើយខ្ញុំបានធ្វើដំណើរភាគច្រើនក្នុងប្រទេសនេះ ហើយនោះជាកន្លែងអាក្រក់ បំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់ឃើញ។ ហើយទីក្រុងឡុងដ៍ ប្រទេសអង់គ្លេស គឺមិនមាន ករណីលើកលែងច្រើននោះទេ។ ហើយសហរដ្ឋអាមេរិកកំពុងតែមកស្របតាមវា។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ពួកគេនៅទីនោះ។

155 រាល់ពេលដែលអ្នកបំបាក់សីលធម៌នៃភាពជាស្រ្តី អ្នកនឹងបំបែកឆ្អឹងខ្នងរបស់ ជាតិ។

156 នៅទីនេះអ្នកទៅ ប្រទេសរបស់ពួកគេ ហើយនិយាយថាអ្នកជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយ ដំណឹងល្អ ពួកគេមិនចូលចិត្តទេ... និយាយថា “តើអ្នកនឹងប្រាប់យើងឱ្យធ្វើដូចម្តេច ដើម្បីច្រៀងចម្រៀងអាសអាភាសអំពីប្រពន្ធរបស់យើង ឬអំពីស្រីរបស់យើង? តើ អ្នកនឹងប្រាប់យើងពីរបៀបលែងលះប្រពន្ធរបស់យើងបានទេ? បង្រៀនយើងពី របៀបដឹកវិស្វី ហើយធ្វើតាមវិធីដែលយើងធ្វើ?” នោះហើយជាអ្វីដែលយើង។

157 យើងហៅខ្លួនយើងថាជាប្រជាជាតិជឿព្រះ ប្រជាជាតិគ្រិស្តាន។ អញ្ចឹង ពួកគេ “ជនរួមជាតិ” នៅទ្វីបអាហ្វ្រិកអាចបង្រៀនយើងអំពីសីលធម៌ របៀបរស់នៅ។ កន្លែងដែលរលួយបំផុតនៅសហរដ្ឋអាមេរិក ឬជុំវិញពិភពលោកគឺប្រទេសនេះ តើវាមានរបៀបណា។ ខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិក ប្រាកដណាស់។ ប៉ុន្តែ បងប្អូន អើយ ខ្ញុំមិនអាចជួយបានទេ នៅពីមុខអំបាប់ ឬយ៉ូសាផាត...ហើយខ្ញុំត្រូវប្រាប់ ពីអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូលថាជាការពិត។ នេះជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំត្រូវតែឈរសម្រាប់ ថ្ងៃនេះ។ ប្រសិនបើវាកើតឡើងរវាងប្រជាជាតិ និងព្រះ នោះគឺជាព្រះជានិច្ច។ បាទ មែនហើយ។

158 សូមកត់សម្គាល់ថា នៅប្រទេសបារាំង ពួកគេចាប់ផ្តើមរលួយ ហើយ បន្តដំណើរទៅរស់នៅទីនោះ។ ហើយបន្ទាប់មកព្រះបានបញ្ជូនប្រទេសអាឡឺម៉ ង់ទៅពួកគេដើម្បីវាយពួកគេបន្តិច។ បន្ទាប់មក យើងបានទៅទីនោះដើម្បីរក្សា ការលាក់ខ្លួនរបស់ពួកគេ។ ហើយនៅពេលដែលយើងធ្វើដូច្នោះ ហើយបានឈ្នះ សង្គ្រាម បញ្ជូនជនជាតិអាឡឺម៉ង់ត្រឡប់មកវិញ មានសន្តិភាពជាមួយបារាំង តើ ពួកគេបានងាកទៅរកព្រះទេ? អត់ទេ បាទ។ ស្រ្តី ស្រា ភាពចោកទាប អំពើបាប និងភាពកខ្វក់ដល់ក្រអូមមាត់។

159 ចុះតើពួកគេបានធ្វើអ្វី? តើមានអ្វីកើតឡើង? នេះជាកន្លែងដែលគាត់បាន ចាប់ផ្តើម។ អារក្សបានតាំងទីស្នាក់ការរបស់វានៅទីនោះ។ មានកន្លែងដែលវា

បានចាប់ផ្ដើម នៅទីនោះ ដើម្បីបង្កូចកេរ្តិ៍ឈ្មោះលោកិយ ពីទីក្រុងប៉ារីស ប្រទេសបារាំង។

160 អញ្ជឹងបើអ្នកកត់សម្គាល់ វាមិនអាចចូលមកទីនេះតាមរយៈព័ន្ធកិច្ចបានទេ ដូច្នេះរឿងដែលវាបានធ្វើគឺចូលមកក្នុងហូលីវូដនៅទីនេះ។ វាបានកំណត់ រឿងរបស់វា... វាបានបង្កើតទិសដៅរបស់វានៅទីនេះនៅហូលីវូដ។ អារក្សបានត្រលប់មកទីនេះវិញកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន ដប់ប្រាំ ឬម្ភៃឆ្នាំមុន ជាមួយនឹងកងទ័ពដ៏អស្ចារ្យរបស់វា ហើយបានទៅវាយលុកនៅហូលីវូដ រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា។ ហើយវាបានឈ្លានពានសហរដ្ឋអាមេរិកជាមួយនឹងអំណាចអារក្សរបស់វា។ ត្រូវហើយ។ ម៉ូដទាំងអស់របស់យើងបានមកពីប៉ារីស។ ពួកគេទទួលបានវានៅក្នុងហូលីវូដនៅលើពានិជ្ជកម្ម។ ក្មេងស្រីតូចៗ និងក្មេងប្រុសតូចៗទាំងនេះ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ចេញពីទីនេះ ពួកគេមើលការលេងលើពានិជ្ជកម្មរបស់ពួកគេ។

161 ក្មេងតូចស្អាត មិត្តតូចល្អ មិនមានអ្វីប្រឆាំងពួកគេ។ ព្រះប្រទានពរដល់បេះដូងតូចៗរបស់ពួកគេ។ បេះដូងខ្ញុំស្រក់ទឹកភ្នែកព្រោះគេ។

162 ហើយនៅទីនេះនៅក្នុងទីក្រុង ខ្ញុំកំពុងនិយាយជាមួយ... ម្នាក់នៃ... កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត។ គាត់បាននិយាយថា "ប៉ា បើមានតែក្មេងប្រុសខ្លះនៅជុំវិញនោះ ក្នុងក្រុងដែលមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ" ជាដើម។ អ្នកឆ្ងល់ថា ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំចេញឆ្ងាយទៅក្រុង ដែនដី រដ្ឋ ខ្ពុទ្ធភ្នំដូ ឬកន្លែងបែបនោះ? នាំកូនរបស់ខ្ញុំទៅកន្លែងណាដែលមានមនុស្សច្រើនកុះករដែលស្រែករកព្រះជាម្ចាស់។ អ្វីដែលយើងត្រូវការ បងប្អូនអើយ។

163 ប្រទេសនេះ ប្រជាជាតិនេះ ទីក្រុងនេះ កន្លែងនេះ ខ្មេចខ្មៅទាល់តែវាគួឱ្យអាណិត។ ប្រសិនបើខ្ញុំគ្រាន់តែអាចបង្ហាញពីអ្វីដែលខ្ញុំដឹងច្បាស់ថាជាការពិតនៅទីនេះ វានឹងមិនមានវត្តមាននៅចំពោះមុខទស្សនិកជនចម្រុះ។ ឬនៅទីនេះនៅក្នុងទីក្រុងផ្ទាល់ខ្លួននៅទីនេះ។ មិនត្រឹមតែនៅទីនេះទេ ប៉ុន្តែកន្លែងផ្សេងទៀត នៅគ្រប់ទីកន្លែង វាចាប់ផ្ដើមមកយ៉ាងសាមញ្ញ...

164 ព្រោះហេតុអ្វី? ប្រជាជន... មើលចុះ មិត្តអើយ វាមានល្បិចណាស់។ វាបានមកយ៉ាងងាយស្រួល រហូតដល់វាធ្វើឱ្យអ្នកខកចិត្ត។ អារក្សតែងតែនៅក្នុងម៉ូដ។ គាត់ប្រហែលជាមិនបានចេញម៉ូដទេ ប៉ុន្តែគាត់មិនបានចេញពីអាជីវកម្មទេ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក។ គាត់នៅតែរកស៊ី។

165 មើលថ្ងៃនេះ។ យើងយកដួងដែលខ្ញុំបាននិយាយកាលពីមុនអំពីស្ត្រីតូច ក្មេងស្រីតូចពីដើមម្នាក់ដែលមានផ្កាកុលាប។ ឧទាហរណ៍ ផ្កាកុលាប វាស្អាតណាស់ វានៅទីនោះដែលត្រូវមើល នោះជាការពិត។ ហើយវាដូចជាក្រុមជំនុំដៃ វាត្រូវមើលទៅទីនោះ។ ដូចជាស្ត្រីតូចស្អាតម្នាក់ នាងនៅទីនោះដែលត្រូវមើល។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើនាង...នាងមិនអីទេ នោះហើយជានាងគឺសម្រាប់ប្តីរបស់នាង—នាងគឺមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើនាងមិនមានជាវសីលធម៌នៅទីនោះ ដើម្បីការពារនាងទេ នាងក្លាយជាជំពាក់បំណុលសង្គម និងមនុស្សជាតិ ថោកទាប និងរឿងអាស្រូវនិងរលួយរហូតដល់ឆ្កែមិនមើលនាងផង។ ត្រូវហើយ។

166 ហើយរឿងដូចគ្នាចំពោះក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ ពួកគេចេញមក ទីនេះហើយព្យាយាមធ្វើខ្លួនឱ្យស្រស់ស្អាត និងកែខ្លួនឡើង ហើយធ្វើដូចជា... ពួកគេបានដាក់ស្រ្តីរបស់ពួកគេនៅទីនេះ...ហើយមនុស្សមិនដឹងថាអារក្សទាំងនេះ កំពុងលុកលុយផ្ទះរបស់អ្នកទេ។

167 នៅក្នុងសង្គាត់របស់ខ្ញុំកាលពីថ្ងៃមុន មាននារីម្នាក់ដែលខ្ញុំគិតថាជានារីដ៏ស្រស់ស្អាត... ហើយនាងជាស្ត្រីដែលរៀបការហើយមានកូន។ ហើយស្ត្រីតូចនោះ ចេញមក។ អេស...បុរសម្នាក់មកតាមផ្លូវដើម្បីធ្វើកិច្ចការខ្លះ ហើយស្ត្រីតូចម្នាក់នេះបានចេញទៅក្រៅជាមួយនឹងពួកគេស្លៀកសម្លៀកបំពាក់តូចៗ ដ៏គួរឲ្យរន្ធត់។

168 នេះជាសុន្ទរកថាថ្ងៃបុណ្យមួយដ៏អាក្រក់។ ប៉ុន្តែបងប្រុសខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកពីរឿងមួយ។ ជាមួយ ត្រឡប់ទៅជាមួយម្តងទៀត!

169 សូម្បីតែក្មេងតូចដែលកំពុងមកលេងសង្កាត់របស់យើងក៏ចូលមកប្រាប់យើងអំពីវាថា “មើលនៅទីនោះចុះ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ នោះមិនមែនជាអ្វីទេ។”

170 ស្ត្រីគឺជាស្ត្រីល្អ។ ខ្ញុំមិននិយាយថានាងអាក្រក់ទេ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលវាមានគឺមានវិញ្ញាណអាក្រក់មកលើនាង ធ្វើឲ្យនាងធ្វើបែបនោះ ហើយនាងមិនដឹងរឿងនោះទេ។

171 ក្នុងលោកនេះតើអ្វីដែលអ្នកម្តាយចង់បាន ឬអ្នកណាម្នាក់ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់កខ្វក់តូចៗនោះ ហើយលាតត្រដាងខ្លួននៅចំពោះមុខមនុស្ស? អ្នកស្អាតណាស់បងស្រី។ ស្អាតណាស់អ្នកម្តាយ។ ខ្ញុំសូមអរគុណព្រះជាម្ចាស់

សម្រាប់អ្នក។ ប៉ុន្តែ អ្នកពិតជាស្អាត ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកមិនមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅទីនោះដើម្បីការពារសីលធម៌ទាំងនោះទេ អ្នកអាក្រក់វិញទៅល្អជាង គ្មាន អ្នកណាមើលមកអ្នក ហើយទៅស្ថានសួគ៌បានទេ។ ត្រូវហើយ។ វាជាការពិត។ មើលអ្វីដែលអ្នកកំពុងធ្វើ សីលធម៌ទាំងនោះ។

172 ឥឡូវនេះ អារក្សបានចូលមក ហើយបានប្រាប់មនុស្សអំពីរឿងនេះ។ វាបាន ចូលទៅក្នុងគ្រូអធិប្បាយ គាត់មានលំនាំតាមហូលីវូដ។ ក្មេងស្រី និងពួកគេជានា រឺយក្មេង ពួកគេយកលំនាំតាមហូលីវូដ។ របស់ដែលល្អបំផុតដែលគេមានក្នុង ប្រទេសសព្វថ្ងៃ សីលធម៌ធំបំផុតដែលអ្នកអាចឮគឺនិយាយអំពីវា។ ការសន្ទនា តាមវិទ្យុទាំងអស់។

173 ស្ត្រីចំណាស់ខ្លះ ដូចកញ្ញា កែ តារា ខ្ញុំគ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងនាងឡើយ ប៉ុន្តែ ដើម្បីឃើញស្ត្រីចំណាស់ម្នាក់អាយុហាសិបឆ្នាំ និងធ្វើរឿងទាំងអស់ហ្នឹង ដោយ សំលៀកបំពាក់របស់នាងត្រូវបានរុញចេញមកលើនាង ដូចជានាងត្រូវបានគេ ចាក់ក្នុងបារអាហារ។ ខ្ញុំមិននិយាយលេងសើចទេ ព្រោះខ្ញុំនិយាយប្រឆាំងនឹងរឿង ទាំងនោះ។ ប៉ុន្តែស្ត្រីម្នាក់ធ្វើបែបនោះ ហើយក្រោកឈរធ្វើជាគំរូដល់ស្ត្រីជនជាតិ អាមេរិករីយ៉ាក្មេងម្នាក់ វាជាបំណុលសម្រាប់ប្រទេសយើង។ វាគឺជាអារក្ស។

174 បុរសដូចជាអាធុរ ហ្គតហ្វ្រេ ហើយពួកគេតំជុំវិញទីនេះធ្វើអ្វីៗដែលពួកគេ ចង់ធ្វើ ហើយបុរសដែលគេកត់សម្គាល់បំផុតក្នុងប្រទេសបែបនោះ ហើយ ហេតុអ្វីបានជាវាធ្វើរឿងអាម៉ាស់អញ្ចឹង។

175 ហាលេលូយ៉ា! សូមនិយាយថា ដោយសារខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធគង់នៅទីនេះ។ ការលុកលុយគឺនៅតែវាយពីផ្ទះមួយទៅផ្ទះមួយ ពីកន្លែង មួយទៅកន្លែងមួយ ពីព្រះវិហារទៅព្រះវិហារ ពីមនុស្សទៅមនុស្ស។

176 កុមារនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ក្រោកឡើងជាមួយនឹងជំហរ សីលធម៌នៃការផុសផុល ជាមួយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ និងនិយាយថា “ខ្ញុំ នឹងដើរលើផ្លូវជាមួយព្រះអម្ចាស់ដែលគេមើលងាយជាមួយមនុស្សតិចតួច។” បាទ មែនហើយ។ “ខ្ញុំនឹងក្លាយជាម្តាយពិតប្រាកដ។” “ខ្ញុំនឹងក្លាយជាឪពុក ពិតប្រាកដ។”

នៅពេលដែលលោកកិយទាំងមូល និងអ្នកនៅក្បែរ នៅ
 ជុំវិញ ព្រលឹងខ្ញុំបោះបង់ខ្ញុំ
 បន្ទាប់មក ទ្រង់គឺជាគ្គីសង្ឃីមរបស់ខ្ញុំ ហើយស្នាក់នៅ។
 ដ្បិតព្រះគ្រីស្ទ ជាថ្មដារីងមាំ ខ្ញុំឈរ
 ដីផ្សេងទៀតទាំងអស់គឺជាខ្សាច់
 ដីផ្សេងទៀតទាំងអស់...

177 តើអ្វីដែលបណ្តាលឱ្យមានរឿងទាំងអស់នេះ? តើអ្វីបណ្តាលឱ្យអ្នកបម្រើ
 ព្រះប្រព្រឹត្តិបែបនេះ? តើអ្វីទៅដែលធ្វើឱ្យគ្រូអធិប្បាយទាយការកុហកនេះដល់
 ប្រជាជន?

178 ហេតុអ្វីបានជា អ្នកជាប្រជាជនមេតូឌីស្ទកាលពីឆ្នាំមុនធ្វើដូច្នោះ... នៅពេល
 លោក ចន ស្ទីត ត្រូវបានគេយកទៅកាន់វេទិការបស់លោក ដើម្បីផ្សាយដំណឹង
 ល្អ ហើយលោកបានអធិប្បាយសេចក្តីអធិប្បាយខ្លីៗរយៈពេលបួនម៉ោង។ ហើយ
 គាត់បាននិយាយថា “បញ្ហារបស់វាគឺថាបេះដូងរបស់ខ្ញុំកំពុងខ្ទេចខ្ទាំ។” គាត់បាន
 និយាយថា “កូនស្រីមេតូឌីស្ទថែមទាំងពាក់ចិញ្ចៀននៅលើម្រាមដៃទៀតផង។”

179 ហើយថ្ងៃនេះ ពួកគេស្លៀកខោខ្លី និងសម្លៀកបំពាក់ចាស់អសិលធម៌។ ហើយ
 ពួកគេនឹងអាក្រក់តាយយ៉ាងពេញទំហឹង ក្នុងរយៈពេល៥ឆ្នាំទៀត ប្រសិនបើអ្វីៗ
 មិនដំណើរការ។ តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះអ្នកជាគ្រូគង្វាលមេតូឌីស្ទ អ្នក ខេមបេ
 លី អ្នកបាទីស្ទ? បាទ មែនហើយបាទលោក។ វាជាអារក្សបានទម្លាក់អំណាច
 របស់វា ហើយវាបានទទួលឥទ្ធិពលរបស់វានៅទីនេះ។

180 ហើយអ្នកមិនដឹងថាអ្នកជក់បារី អ្នកជាស្ត្រី និងធ្វើដូចដែលអ្នកកំពុងធ្វើនៅ
 ទីនោះ និងជីកស្រា និងបន្តដំណើរដែលអ្នកកំពុងធ្វើ។ អ្នកមិនដឹងថាអ្នកកំពុង
 បំពុលប្រព័ន្ធរបស់អ្នកទេ ហើយបំផ្លាញមនុស្សជំនាន់ក្រោយទាំងមូលដែលនឹង
 ដើរតាមអ្នក បើមានរឿងបែបនេះ។ ដប់ប្រាំបីភាគរយ ឱកាសកាន់តែកើតមហារីក
 ដោយការជក់បារី ហើយអ្នកធ្វើការដោយចេតនាចូលទៅក្នុងពួកគេ។ ហើយ
 ក្រុមជំនុំគាំទ្រវា។

181 នៅក្នុងព្រះវិហារបាទីស្ទដ៏អស្ចារ្យមួយ ទើបតែនៅទីនេះថ្មីៗនេះ... ខ្ញុំកំពុង
 វាយចំអ្នកបាទីស្ទ។ ខ្ញុំមានសិទ្ធិចំពោះរឿងនោះ ពួកគេផ្អែកលើផ្នែកដែលខ្ញុំបាន

មក។ ប៉ុន្តែពេលដែលពួកគេត្រូវផ្អែករវាងកិច្ចបម្រើសាលាថ្ងៃអាទិត្យ និងកិច្ចបម្រើ ជ្យាយដំណឹងល្អ ដូច្នោះគ្រូគង្វាល និងអ្នកទាំងអស់គ្នាអាចចេញទៅហើយជក់បារី ហើយផ្លូវត្រូវបានតម្រង់ដោយបុរសនិងស្ត្រីដែលជក់បារី។ អារក្សបានធ្វើដូច្នោះ។ ត្រូវហើយ។

182 បន្ទាប់មក នៅទីក្រុងរបស់យើងផ្ទាល់ ជាអ្នកបម្រើព្រះដ៏ឆ្នើមម្នាក់របស់យើង នៅទីនេះក្នុងរដ្ឋ ញូវ អាល់បានី នៅសួនកុមារនេះ អ្នកបម្រើព្រះដ៏ឆ្នើមមួយរូបរបស់ ទីក្រុងកំពុងដឹកនាំកម្មវិធីរ៉ាំរ៉ៃ ដើម្បីនាំបុរសនិងស្ត្រីនៅលើផទិកា។

183 កុំខ្វល់ពីអ្វីដែលពិភពលោកនិយាយ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីរបៀបដែលអ្នកព្យាយាម លួងលោមវា បងប្រុសអើយ គ្មានបុរសឈាមក្រហម ទាញប្រពន្ធអ្នកផ្សេងទេ ហើយមានអារម្មណ៍ធម្មតាទេ។ អ្នកដឹងថានោះជាការពិត។

184 ពួកគេបានចាប់ស្ត្រីរបស់យើង ហើយបានដកហូត នៅខាងក្រៅការងារ និង បើកឡានតាក់ស៊ី ហើយឡើងចុះតាមផ្លូវ។ ជាកន្លែងដែល ពួកគេគួរតែនៅផ្ទះ នៅ ខាងក្រោយចង្ក្រាន ចម្អិនអាហារ និងចម្អិនអាហារពេលល្ងាច។

185 តើវាគឺជាអ្វី? វាគឺជាអារក្ស។ ការឈ្លានពានគឺនៅបន្ត។ ខ្ញុំមិននិយាយអ្វី អំពីបុគ្គលនេះ ឬបុគ្គលនោះទេ។ ខ្ញុំនិយាយថាវាជាវិញ្ញាណមិនបរិសុទ្ធដែល កំពុងកាន់កាប់មនុស្សហើយបញ្ជាវាចូលទៅក្នុងនោះ។ ការឈ្លានពានរបស់ សហរដ្ឋអាមេរិក។

186 ការដួលរលំនៃព្រះវិហារ។ ក្រុមជំនុំត្រូវបានបំផ្លាញដោយអារក្ស។ នៅ ខាងក្រោយ...

187 ពួកគេយកក្មេងប្រុសម្នាក់មករៀន ពេលគាត់មកថ្នាក់សិក្ខាសាលា រឿងដំបូង ដែលគាត់ត្រូវរៀនគឺទទួលបានសញ្ញាបត្រ។ គាត់ត្រូវយកជំនាញចិត្តវិទ្យា។ គាត់ ត្រូវតែយកទ្រឹស្តី។ គាត់ត្រូវបង្រៀន ទទួលរឿងគ្រប់បែបយ៉ាងដែលមិនចេះបង្រៀន នៅក្នុងខ្លួន។ ប្រសិនបើគាត់មិនបានទទួលការអប់រំល្អពិតប្រាកដទេ ប្រសិនបើ គាត់មិនឆ្លាត និងភ្លឺថ្លាដូចដែលគាត់អាចធ្វើបាន នោះពួកគេនឹងបង្វែរគាត់ចេញ គាត់មិនអាចមានលក្ខណៈគ្រប់គ្រាន់ទេ។ តើគាត់ត្រូវធ្វើអ្វី? ចេញមកទីនេះ ហើយ បង្ហាញការពិភាក្សានយោបាយបន្តិចបន្តួច ដូចនេះ ការពិភាក្សានយោបាយ ព្រះវិហារ ទៅកាន់មនុស្សមួយក្រុម ហ្នឹងមនុស្សប្រុសស្រីដែលបានស្លាប់។

188 ឪ ព្រះអង្គអើយ សូមចាត់បុរសសម័យបុរាណខ្លះមកយើងខ្ញុំផង ជនជាតិសាសាហ្វារ ដែលមិនស្គាល់កនិងខ ដែលដឹងពីអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលនឹងផ្សាយអំពីការប្រែចិត្ត ហើយចាត់មនុស្សប្រុសស្រីទៅកាន់អាសនៈ ដើម្បីស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។]

189 វាជាបំណុល។ វាបានលុកលុយសិក្ខាសាលា។ វាបានឈ្លានពានក្រុមជំនុំ។ វាបានដោះអាវស្ត្រីរបស់យើង។ វាបាននាំបុរសរបស់យើងទៅកន្លែងមួយ ដែលអ្នកមិនអាចប្រាប់ពួកគេពីអ្វីបានឡើយ។ ហើយបុរសនិងស្ត្រីអើយ ខ្ញុំគិតថា...

190 អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ជាស្ត្រី។” បាទ ហើយអ្នកជាបុរសដែលអនុញ្ញាតឱ្យប្រពន្ធរបស់អ្នកធ្វើបែបនោះ វាបង្ហាញពីអ្វីដែលអ្នកបានបង្កើតឡើង។ នោះជាការពិត។ ពិតប្រាកដណាស់។ វាជាការអាម៉ាស់មួយ។ វាជាការគួរឱ្យអាណិតមួយ។

191 ហើយបន្ទាប់មកទៅកាន់គ្រូអធិប្បាយ។ គ្រូអធិប្បាយឈរនៅក្នុងវេទិកាថ្ងៃនេះនៃវេទិកាទំនើបមួយ។ ឈរនៅទីនោះ ជាមួយប្រជាជនរបស់គាត់នៅចំពោះមុខគាត់ ហើយអធិប្បាយអំពីរឿងចាស់តូចៗទាំងអស់នៅក្នុងពិភពលោក ក្រៅពីការប្រែចិត្ត និងអំពើបាប និងឈឺធ្លាងដ៏រឹងមាំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ បាទ។

192 នៅពេលដែលអ្នកដាក់ការពិតចុះ ប្រជាជននឹងមកស្តាប់អ្នក ក្នុងកិច្ចបម្រើផ្សាយដំណឹងល្អ។ អ្នកកំពុងព្យាយាមចូលទៅកាន់សាច់រឿងហើយផ្សាយដំណឹងល្អ ហើយធ្វើឲ្យមនុស្សប្រែចិត្ត ហើយធ្វើឲ្យពួកគេត្រឹមត្រូវឡើងវិញ។ ពួកគេនឹងឡើងហើយដើរចេញ “មិនចាំបាច់ស្តាប់វាទេ។” អត់ទេ ពួកគេមិនធ្វើទេ។ ប៉ុន្តែបងប្អូនប្រុស ពួកគេនឹងត្រូវប្រែចិត្ត មិនដូច្នោះទេគេនឹងត្រូវវិនាស។

193 អារក្ស! អ្នកទៅសាលារៀន វាត្រូវបានវាយលុកសាលារៀន។ សូមក្រឡេកមើលជុំវិញប្រទេសនៅថ្ងៃនេះ។ សូមក្រឡេកមើលនៅទីនេះ អ្នករាល់គ្នាជាពួកប្រូតេស្តង់។ មើលចុះ មានសាលាកាតូលិកធំៗចំនួនបួនដែលបានសាងសង់ឡើង នៅថ្ងៃនេះ។ ហេតុអ្វីបានជាវា? អ្នកកំពុងបោះចោលរបារ។

194 ខ្ញុំគ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងសាសនាកាតូលិកទេ ទោះបីជាខ្ញុំមិនជឿលើវាក៏ដោយ។ ខ្ញុំជាប្រូតេស្តង់យ៉ាងតឹងរឹង។ នោះពិតជាត្រូវណាស់។ អាចបញ្ជាក់ថាពួកគេមិន...

អ្នកមិនអាចប្រកែកជាមួយពួកគេបានទេ។ ពួកគេនិយាយថា “យើងមិនខ្វល់នឹងអ្វីដែលគម្ពីរចែងនោះទេ។ យើងដឹងពីអ្វីដែលក្រុមជំនុំនិយាយ។”

195 ព្រះគឺនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ នេះគឺជាកន្លែងដែលព្រះគង់។

196 ប៉ុន្តែអ្នកកាន់សាសនាកាតូលិកមួយចំនួនដែលនៅជាប់នឹងព្រះវិហារ នឹងធ្វើឱ្យអ្នកខ្មាសខ្លួនឯង ក្នុងនាមជាប្រូតេស្តង់។ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែនៅជាប់នឹងព្រះគម្ពីរ ដូចដែលពួកគេនៅជាប់នឹងក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែពួកគេខុស។ ខ្ញុំអាចនិយាយបានថា នៅក្រោមអំណាចនៃព្រះដ៏មានមហិទ្ធិបូទ្វីនោះពួកគេខុសហើយ។ ដាច់ខាត។

197 ហើយអ្នកប្រូតេស្តង់គឺខុស របៀបដែលអ្នកកំពុងធ្វើ ពីព្រោះអ្នកពិតជាដឹងច្បាស់ជាងគេ ហើយអ្នកធ្វើវា។ នោះធ្វើឱ្យមានមនុស្សលាក់ពុកចេញពីអ្នក។ ប្រាកដណាស់ វាជាការឈ្លានពាន ព្រះវិហារត្រូវបានគេទម្លាក់ចោល។ ហើយឥឡូវនេះជំនួសឱ្យ...

198 ក្រុមជំនុំព្យាយាមធ្វើឱ្យព្រះវិហារស្រស់ស្អាត សាងសង់ព្រះវិហារធំជាង ដាក់ទ្រនិចធំនៅលើវា សរីរាង្គបំពង់ធំៗ និងទទួលបានអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលព្យាយាមធ្វើគំរូដូចជាព្រះវិហារកាតូលិក។ អ្នកមិនគួរចង់ធ្វើគំរូដូចព្រះវិហារកាតូលិកទេ ប្រសិនបើនាងត្រូវវិនាសទៅរកការបំផ្លិចបំផ្លាញ។ ដ្បិត នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ នាងត្រូវវិនាសទៅរកសេចក្តីវិនាស។ ហើយអ្នកកំពុងធ្វើតាមនាង អ្នកនឹងទៅជាមួយនាង។

199 ប៉ុន្តែអ្វីដែលយើងត្រូវការសព្វថ្ងៃនេះ មិនមែនជាព្រះវិហារធំទេ តែជាកន្លែងធំមួយជាអាសនៈសម័យបុរាណដែលបាបត្រូវដុតបំផ្លាញ ក្រោមការអធិស្ឋានថ្វាយពីបុរសនិងស្ត្រីដែលស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អ្នកដឹងទេ។ នោះហើយជាអ្វីដែលយើងត្រូវការ។ ស្តាប់ខ្ញុំ មិត្តភក្តិ។ ស្តាប់ខ្ញុំ។ វាជាសេចក្តីស្រឡាញ់។

200 ពេលវេលារបស់ខ្ញុំបានកន្លងផុតទៅហើយ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់នៅជាមួយវាកន្លែងដែល ខ្ញុំនឹងរើសវា បន្តិចក្រោយមក ការលុកលុយនោះ កន្លែងដែលវាបានទៅ។ វាត្រូវបានឈ្លានពាន។ វាបានឈ្លានពានជាតិសាសន៍របស់យើង។ វាបានលុកលុយសហរដ្ឋអាមេរិក។

201 សូមចាំថា ខ្ញុំមិនដែលបោះឆ្នោតក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ។ ឃើញទេ ឥឡូវនេះ នោះគ្មានអ្វីដែលត្រូវអូតទេ នោះជាសិទ្ធិកំណើតអាមេរិករបស់ខ្ញុំ បើខ្ញុំចង់ធ្វើ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតច្រើនពេកទៅលើមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំដែលដាក់ពួកគេនៅទីនោះ។ មើលចុះ ខ្ញុំធ្លាប់ឃើញគេចូលទៅជាមនុស្សល្អ ចេញមកជាមនុស្សពាល ហើយខ្ញុំមិនចង់បែបនោះទេ។

202 ខ្ញុំមានរឿងមួយ។ ខ្ញុំនៅទីនេះកំពុងបង្កើតវេទិកាមួយសម្រាប់មនុស្សម្នាក់ដែលជាបេក្ខជន ហើយនោះគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយទ្រង់តែម្នាក់ឯង។ ខ្ញុំទុកពេលសម្រាប់ទ្រង់។ ត្រូវហើយ។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើឲ្យព្រះវិហារត្រង់បាននោះពិភពលោកទាំងមូលនឹងថែរក្សាខ្លួនឯង។ ត្រូវហើយ។

203 ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នក នៅពេលដែលលោករ៉ូសវ៉ែល... បុរសនោះបានស្លាប់ហើយ។ ឱ្យគាត់សម្រាក ខ្ញុំជឿជាក់លើគាត់។ ចូលមក ហើយកាន់បីបួនអាណត្តិ ហើយគ្រប់គ្រង មកគ្រាន់តែជាបបផ្តាច់ការបឋម។ ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ដល់អ្នកថា នៅក្នុងបទគម្ពីរដែលបាននិយាយថាវានឹងកើតឡើង។ ត្រូវហើយ។ យើងមិនមានរដ្ឋធម្មនុញ្ញទៀតទេ។ នាងត្រូវបានបំបែកជាបំណែក។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺជាការមិនចេះយល់ច្បាស់។ គណបក្សសាធារណរដ្ឋគឺអាក្រក់ណាស់។ វាជាប្រាំមួយក្នុងចំណោមមួយ និងរាប់សិបនៃមួយផ្សេងទៀត។

204 ដ្បិតនគរទាំងអស់នឹងត្រូវវាយកម្ទេច ប៉ុន្តែអាណាចក្រនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹងស្ថិតនៅនិងសោយរាជ្យជារៀងរហូត។ ត្រូវហើយ។ លើ... ដានីយ៉ែលបានឃើញថ្មដាក់កាត់ចេញពីភ្នំ ហើយវាយពិភពនយោបាយត្រឡប់មកវិញហើយកិនវាជាម្សៅកិនបែបនោះ ដូចជាស្រូវសាលីនៅលើវាលស្មៅនៃរដូវក្តៅ។ ប៉ុន្តែថ្មនោះបានធំឡើងទៅជាក្នុងមួយដែលលាតសន្ធឹងលើក្បាល... ពេញផ្ទៃមេឃ និងផែនដីទាំងមូល។ នោះហើយជាវា។

205 ពិភពនយោបាយបាត់ទៅហើយ។ ជាតិយើងខូចបង់។ អ្នកចាំថា បងប្រុសប្រាណហាំបាននិយាយដូច្នោះ នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ប្រជាជាតិយើងរលាយអស់ហើយ។ វានឹងមិនកើនឡើងទេ។ នាងបានបាត់ទៅហើយ ដូចប្រជាជាតិទាំងអស់។ វាជាប្រទេសដ៏អស្ចារ្យបំផុតក្នុងពិភពលោក ដែលឈរនៅសព្វថ្ងៃនេះ ប៉ុន្តែវាជាពូជរបស់អារក្សត្រូវបានគេដាក់ក្នុងចិត្តមនុស្ស របៀបដែលវា

ចូលមកក្នុងហូលីវូដ របៀបដែលវាចូលទៅក្នុងមនុស្ស ហើយចាប់ផ្តើមរឿងនេះ។ ហើយអ្នកមិនអាចប្រាប់ពួកគេអ្វីទាំងអស់។

206 មានប្រធានាធិបតីនៅទីនោះដែលនឹងព្យាយាមបិទស្រាវីស្តី ឥឡូវនេះ ហើយ មានការហាមឃាត់ សូមមើលអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ គាត់នឹងត្រូវគេវាយប្រហារ ក្នុងរយៈពេលពីរម៉ោងបន្ទាប់ពីគាត់ចូលទៅទីនោះ។ ប្រាកដណាស់ គាត់មិនអាច ទ្រាំទ្របានទេ។ ពិភពលោកទាំងមូលប្រឆាំងនឹងគាត់។ បាទ មែនហើយ។ អ្នកមិន អាចធ្វើវាបានទេ។

207 នាងទៅបាត់ហើយ។ នាងត្រូវបានឈ្លានពាន ហើយស្មារតីនៃលទ្ធិ កុម្មុយនិស្តបានកាន់កាប់។

208 ទៅសាលាយើងសព្វថ្ងៃនេះ មើលកូនៗក្នុងសាលាយើង។ មិត្តតូចៗរបស់ យើងដែលទៅសាលារៀន អ្នកគួរតែដឹងថាមានអ្វីកើតឡើង។ ក្មេងស្រីតូចៗចុះមក ទីនេះក្នុងសាលា ហើយរឿងបែបនោះនៅអាយុដប់បួនដប់ប្រាំឆ្នាំ ម្តាយរបស់ពួកគេ បានបញ្ជូនពួកគេទៅសាលារៀន បំផ្លាញសីលធម៌ ផ្លូវចិត្ត ជនល្មើសគ្រឿងញៀន អ្នកញៀនថ្នាំ អ្នកជក់បារី អ្វីផ្សេងទៀតដូចនោះ នៅអាយុតិច ក្មេងតូចៗចូលចិត្ត បែបនោះ។ វាពិបាកណាស់ក្នុងការស្វែងរកព្រហ្មចារីក្នុងចំណោមពួកគេមួយចំនួន ដូចជាការស្វែងរកមូលនៅក្នុងវាលស្មៅ នៅពេលដែលពួកគេមានណាត់ជួបគេង ជាមួយក្មេងប្រុស នៅតាមមាត់ច្រាំងទន្លេទាំងនេះ និងគ្រប់ទីកន្លែងផ្សេងទៀត។

209 ហើយខ្ញុំអាចបញ្ជាក់វាដល់អ្នក សម្លាញ់អើយ។ ខ្ញុំនឹងមិននិយាយវានៅក្នុង ធីទិកាទេ បើខ្ញុំមិនដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយ។ សាលារៀននៅទីនេះនៅក្នុងស្រុក យើង—ស្រុករបស់យើងនៅទីនេះ ក្នុងស្រុកទាំងនេះ ស្រីតូចៗទាំងនោះស្លៀកពាក់ មិនដឹងថា...ប្រាប់ម្តាយរបស់ពួកគេថាពួកគេនឹងទៅកន្លែងផ្សេងគ្នា និងជួប ក្មេងប្រុស និងសូម្បីតែស្រីពេស្យានៅតាមផ្លូវនៃ ល្វីស្វីល (តើវាជាអ្វី?) ហើយច្រៀង ជាក្រុមចម្រៀង។

210 ដោយសារតែពួកគេបានទទួលដំណឹងល្អពីសង្គមតិចតួចឈរនៅទីនោះ កន្លែងដែលគ្រូអធិប្បាយឈរ ហើយនិយាយអំពីរឿងតូចតាច និងរឿងតិចតួចនៃ ព្រះគម្ពីរ ឬអ្វីមួយដូចនោះ ជំនួសឱ្យការអធិប្បាយអំពីការប្រែចិត្ត ហើយនាំបុរស និងស្ត្រីទៅកាន់អាសនៈ។

211 ប៉ានាងដើរចូលពេលយប់ហើយដុតស៊ីហ្គារែរបស់គាត់ យកស្រាបៀរមួយកែវ មកអង្គុយផឹក។ ម្តាយចេញក្រៅទាំងពេលថ្ងៃជាមួយស្រីៗក្នុងពិធីជប់លៀងខ្លះ ក្នុង សង្គមបែបនោះ។ តើអ្នកអាចរំពឹងថាកូននឹងក្លាយជាអ្វីផ្សេងទៀត?

212 មើលចុះ បរិយាកាសបែបណាដែលអ្នករស់នៅ នោះហើយជាអ្វីដែល អ្នកមាន។

213 អ្នកយកស្រីក្មេង ប្រុសក្មេង មកដាក់នៅទីនេះ ទុកអោយគេរស់នៅជាមួយ អ្នកណា។ អ្នកយកបុរសម្នាក់ ខ្ញុំអាចយកកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ ចេញទៅក្រៅមួយថ្ងៃជាមួយនរណាម្នាក់ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំចូលមក ខ្ញុំតែងតែអាច ប្រាប់អ្នកថាគាត់នៅជាមួយអ្នកណា។ ពិតប្រាកដណាស់។ មើល បរិយាកាស នោះវិញ្ញាណនោះចាប់គាត់។

214 អ្នកចូលទៅក្នុងព្រះវិហារមួយដែលមនុស្សទាំងអស់... អ្នកចូលទៅក្នុង ក្រុមជំនុំព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឬ—ឬព្រះវិហារ ពេនទីកុស្ត ពួកគេហៅវាអញ្ចឹង។ សូមឱ្យអ្នករាល់គ្នាមាន... អូ ពួកវាទៅហើយ ត្រូវវិញ្ញាណទៅក្រោយ គ្រូគង្វាល ធ្វើវាដែរ មើលក្រុមជំនុំទាំងមូលចាប់ផ្តើមធ្វើដូចគ្នា។ សូមឱ្យបុរសនៃប្រជាជន ក្រោកឡើង—ហើយគ្រាន់តែបន្តការដឹកនាំឱ្យក៏យខ្លាចឬអ្វីផ្សេងទៀត មើលរឿង ទាំងមូលធ្វើវា។ ចូលទៅក្នុងកន្លែងមួយដែលគ្រូគង្វាលទៅជាម្សៅត្រជាក់ មើល ក្រុមទាំងមូលធ្វើវា។ អ្នកចូលទៅក្នុងបរិយាកាសនោះ។

215 អ្នកយកបុរសដែលមានសីលធម៌ល្អ ហើយឱ្យគាត់រៀបការជាមួយស្រ្តី ចំណាស់ម្នាក់ដែលមិនមានតម្លៃបន្តិចសោះ វាមិនយូរប៉ុន្មានទេរហូតដល់គាត់មិន មានតម្លៃមួយដុល្លារនោះទេ។ នោះជាអ្វីដែលបានកើតឡើងចំពោះអំហាប់។ យក មនុស្សដូចគ្នា ផ្ទុយមកវិញ អនុញ្ញាតឱ្យស្រ្តីតូចដ៏ស្រស់ស្អាតរៀបការជាមួយបុរស ចំណាស់ដែលមិនមានតម្លៃមួយកាក់សោះ រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹងគឺ នាងធ្វើដូច គាត់ដែរ។

216 តើខ្ញុំអាចទៅដោយរបៀបណា ព្រឹកនេះ ហើយចង្អុលដៃលើផ្ទះដែលបាក់បែក តូចៗនិងរបស់របរបែបនោះ ម្តាយតូចគួរឱ្យស្រឡាញ់មករកឪពុកដឹកស៊ី ហើយរឿង បែបនោះ ហើយគិតថាពួកគេអាចធ្វើអ្វីមួយជាមួយគាត់ ហើយឥឡូវនេះ ម្តាយ ទាំងមូល និងពួកគេទាំងអស់កំពុងដឹក ហើយបន្តទៅមុខទៀត។ វាជាបរិស្ថាន។

217 តើវាគឺជាអ្វី? វាគឺជាអារក្ស។ វាគឺជាអារក្ស ជាការឃ្លានពាន។ វាបានវាយ ចូលក្នុងប្រជាជាតិនេះ ដូចជាសិដ្ឋដែលកំពុងគ្រហឹម។ វាបានតាំងខ្លួនវានៅទីនេះ នៅកន្លែងដ៏ល្អបំផុតដែលពួកគេមាននៅហូលីវូដ។ វាបាននិយាយថា “ខ្ញុំអាចយក កូននៅទីនេះបានរហូតដល់ទូទស្សន៍ចេញមក នោះខ្ញុំនឹងយកវាមក។” ហើយគាត់ អង្គុយនៅទីនោះ។

218 ហើយប្រជាជនជាក្រុមជំនុំ ជំនួសឱ្យការបិទកម្មវិធី និងមិនអនុញ្ញាតឱ្យកូន របស់ពួកគេទៅ គេឱ្យដប់សេននៅរសៀលថ្ងៃអាទិត្យ ហើយបញ្ជូនពួកគេទៅទីនោះ ដូច្នេះពួកគេអាចមានពិធីជប់លៀងកាតសង្គមតិចតួច ចេញដោយខ្លួនឯង ហើយ ជិះជុំវិញ។ អូ អ្វីដែលគួរឱ្យអម៉ាស់។ ឥឡូវនេះពួកគេគ្រាន់តែបើកទូទស្សន៍ ហើយ មើលរឿងទាំងអស់ដែលកខ្វក់ រលួយ រឿងដូចសំរាម មាននៅក្នុងពិភពលោកនៅ លើវា។ ត្រូវហើយ។

219 ខ្ញុំមិនមានអ្វីប្រឆាំងនឹងភាពយន្តទេ។ ខ្ញុំមិនមានអ្វីប្រឆាំងនឹងទូទស្សន៍ទេ។ វាជាការល្អយូរដែលមាននៅលើវា។ នោះហើយជាអ្វីដែលវាគឺជា។ ប្រសិនបើ អ្នករក្សាវាដោយសីលធម៌ វាត្រូវតែរក្សាសីលធម៌។

220 អ្នកមិនអាចលក់ស្បែកជើងប៊ូតុងម៉ូដចាស់នៅទីនេះក្នុងទីក្រុងបានទេសព្វថ្ងៃ នេះ។ ស្ត្រីមិនចង់បានពួកគេទេ។ ពួកគេចង់បានម្រាមជើងចេញពីពួកគេ។ ស្ត្រី ដទៃទៀតកំពុងធ្វើវា។ ត្រូវហើយ។

221 នៅពេលអ្នកទៅព្រះវិហារ អ្នកមិនអាចលក់ជំនឿចាស់ដល់ពួកគេបានទេ ព្រោះស្ត្រីផ្សេងទៀត នាងមិនចង់ធ្វើអ្វីជាមួយរឿងបែបនោះទេ។ អត់ទេ បាទ។ “មិនចាំបាច់ខ្ញុំទៅទីនោះទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែជឿថានោះជាអ្វីដែលមានចំពោះវា” បងប្អូនអើយ អារក្សក៏ជឿដែរ។ ត្រូវហើយ។ អ្នកនឹងប្រែចិត្ត បើមិនដូច្នោះទេនឹង ត្រូវវិនាស។

222 ឥឡូវនេះ សូមទោស អត់ទេ មិនមែនខ្ញុំទេ។ អត់ទេ មិនមែនខ្ញុំទេ។ អត់ទេ ខ្ញុំយកវាមកវិញ។ ខ្ញុំស្រលាញ់មនុស្ស។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំស្រលាញ់អ្នក ខ្លាំងពេកដែលឃើញអ្នកចូលទៅក្នុងការធ្លាក់ក្បាលបែបនេះ។ បើព្រះជាម្ចាស់សព្វ ព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំនឹងលើកយករឿងនេះបន្តិចទៀតក្នុងសប្តាហ៍នេះ។

223 ឥឡូវនេះចំពោះអ្នករាល់គ្នាដែលជាម្តាយ ខ្ញុំសូមនិយាយប្រាប់អ្នកមុននឹង ទៅ។ សូមព្រះប្រទានពរអ្នក។ អ្នកនាំកូនរបស់អ្នកឡើងត្រឹមត្រូវ។

224 យើងនឹងចាប់យកការឈ្លានពាននេះ យើងត្រូវចូលទៅក្នុងផ្ទះនៅឡើយ ហើយកន្លែងជាច្រើន សាលារៀន និងនៅកន្លែងដែលមានវា។ យើងនឹងលើកយក វាឡើង។

225 ប៉ុន្តែ ការលុកលុយរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក អារក្សបានយកនាងមកជំនួស។ កុំ ខ្លាចរុស្ស៊ី។ រុស្ស៊ីមិនមានអ្វីត្រូវធ្វើទេ។ យើងធ្វើវាដោយខ្លួនឯង ការលុយរបស់យើង នៅក្នុងចំណោមយើង។ ត្រូវហើយ។

226 តើអ្នកដឹងទេថា សហរដ្ឋអាមេរិកមានករណីលែងលះច្រើនជាងប្រទេស ទាំងអស់ក្នុងពិភពលោកទេ? ការលែងលះកាន់តែច្រើន គិតពីវា។ រឿងដ៏អាក្រក់ នោះ? ភាពជាម្តាយត្រូវបានខូច។ ម្តាយមិននៅផ្ទះ លែងនៅជាមួយកូនដូចពីមុន។ ពួកគេត្រូវតែមានការងារធ្វើ។

227 នៅថ្ងៃមុននេះ មានបុរសលក់គ្រឿងទេសម្នាក់ក្នុងទីក្រុងនេះកំពុងនិយាយ ជាមួយខ្ញុំអំពីវា។ ស្ត្រីដែលធ្វើការនៅក្នុងរោងចក្រសាធារណៈនេះ ស្ត្រីដែលរៀបការ ជាមួយក្មេងៗទាំងនោះមានកូនតូចៗច្រើន។ ពួកគេមានអ្នកមើលថែទារក។ ពួកគេ ធ្វើការនៅកន្លែងសាធារណៈទាំងនេះ។ បាននិយាយថា “មានពួកគេពីរនាក់ឈរ នៅទីនោះ ពេលគេឈប់សម្រាកនៅកន្លែងសាធារណៈ បាននិយាយថា ‘កុំបារម្ភ។ យើងនឹងធ្វើវា ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។’”

228 អូ! ពេស្យាចារនៅជិតនឹងដៃ។ ប្រាកដណាស់។ អារក្សបានប្រាប់គេថាគេជា ចៅហ្វាយនៅផ្ទះ។ ពួកគេនឹងរកលុយដោយខ្លួនឯង។ ពួកគេនឹងធ្វើអ្វីដែលពួកគេ ចង់បាន។ ហើយអ្នកយកវាចេញពីពួកគេ ប្រសិនបើអ្នកអាច។

229 មានតែវត្ថុមួយគត់ដែលអាចយកវាចេញពីពួកគេ នោះគឺអាសនៈនៅចំពោះ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សាសនាដែលហូរទឹកភ្នែកតាមបែបសម័យបុរាណដែលនឹង បំបែកបេះដូងពួកគេនិងហែកវាជាបំណែកៗ និងធ្វើឱ្យពួកគេនូវអ្វីដែលពួកគេគួរតែ ក្លាយជា។ ត្រូវហើយ។

230 ពួកគេប្រហែលជាគិតថាខ្ញុំគ្រាន់តែជាអំពូចាស់ប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែថ្ងៃដែលអ្នក ត្រូវស្លាប់ ប្អូនប្រុសស្រីរបស់ខ្ញុំអើយ អ្នកនឹងដឹងថាខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីការពិត។ ត្រូវហើយ។

231 នាងគឺនៅបន្ត ការឈ្លានពាន ពេលវេលានៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ បាទ ម៉ោងនៃការសម្រេចចិត្ត ផងដែរ ម៉ោងនៃការសម្រេចចិត្ត មិនមែនមកព្រះវិហារ ទេ ប៉ុន្តែមួយម៉ោងនៃការសម្រេចចិត្តថា តើអ្នកនឹងបម្រើព្រះគ្រីស្ទឬអត់ ឬរក្សាភាព កក់ក្តៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់អ្នក។ ហើយនោះជាការត្រឹមត្រូវ។

232 មានសមាជិកព្រះវិហារច្រើន។ ប្រសិនបើសមាជិកទាំងអស់... ឬប្រជាជន អាមេរិកដែលប្រកាសថាជាគ្រិស្ដាន នឹងក្លាយជាគ្រិស្ដានពិតប្រាកដ គ្រិស្ដានកើ តជាថ្មី បងប្អូនអើយ ពួកយើងស្ទើរតែ នឹងមានសុវត្ថិភាពដូចអ្នកនៅស្ថានសួគ៌ ពី សង្គ្រាមនិងបញ្ហាផ្សេងៗ បាទ ជំងឺនឹងចាកចេញពីទឹកដី អ្វីផ្សេងទៀត។

233 វាមិនល្អទេក្នុងការមកតាមផ្លូវ ហើយឃើញនារីម្នាក់មក ហើយបុរស “យ៉ាងម៉េចដែរ បងស្រី? អរុណសួស្តីបងប្អូន?” ដើរចុះ អត់មានទេ... អ្នកមិន មានការព្រួយបារម្ភមួយនៅក្នុងពិភពលោកទេ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺល្អនិងហ៊ាន។ ហើយអ្នករួមដំណើរមកដល់កែងផ្លូវ ជំនួសឱ្យការព្យាយាមរត់ពីលើអ្នក គាត់នឹង ឈប់និយាយថា “មិនអីទេបងប្រុស។ មិនអីទេ អ្នកមាន... អូ អ្នកមកមុនខ្ញុំ” អ្នកឃើញទេ គ្រាន់តែចូលចិត្ត... វាមិនអស្ចារ្យទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អា ម៉ែន។”—អដ។] យើងនឹងមានវា ប៉ុន្តែវាស្ថិតក្នុងសហស្សវត្សរ៍ បងប្អូនអើយ។ ពេលវេលាជិតមកដល់ហើយ។ ត្រូវហើយ។ ដូច្នេះឥឡូវនេះយើងមិនមែន...

234 ខ្ញុំបានឈរនៅក្នុងសង្កាត់របស់យើង នៅទីនេះនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ខ្ញុំគ្មានអ្វី ប្រឆាំងនឹងសង្កាត់របស់យើងទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំអាចកត់សម្គាល់ឃើញកូនតូចៗរបស់ យើង។ ប្រពន្ធបានយំ។ គ្រូពេទ្យម្នាក់នៃទីក្រុងនេះ ក្មេងស្រីតូចរបស់គាត់កំពុង រត់លេងជាមួយក្មេងស្រីតូចរបស់ខ្ញុំ ហើយពួកគេស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក រហូតដល់ពួកគេដឹងថានាងឈ្មោះ ប្រាណហាំ ហើយនាងជាកូនរបស់ ធីរិន ប្រា ណហាំ។ នោះបានដោះស្រាយវា។ ក្មេងស្រីតូចមិនអាចទៅជាមួយក្មេងស្រីតូច របស់ខ្ញុំទៀតទេ។ “ខ្ញុំអើយ” ខ្ញុំគិតថា “មែនហើយ មិនអីទេ។”

235 អ្នកជិតខាងក្មេងៗខ្លះរត់ទៅទីនោះបាននិយាយថា “ជាការប្រសើរណាស់។” ដូច្នេះ ពួកគេបានទៅរកគ្រូគង្វាលរបស់ពួកគេ។ កុំប្រាប់ខ្ញុំ។ អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ មានវិធីដើម្បីដឹងរឿងជាច្រើន អ្នកឃើញហើយ។ ដូចនេះពួកគេ—ពួកគេបានទៅរក គ្រូគង្វាលរបស់ពួកគេ ហើយនិយាយថា “អ្នកដឹងទេថាមានបុរសម្នាក់រស់នៅក្នុង សង្កាត់របស់យើងគឺល្អណាស់សម្រាប់កូនរបស់យើង។” បាននិយាយថា “វាគឺជា

ឃើញ ប្រាណហាំ។ គាត់យកវា ដឹកវាតាមឡានចាស់តូចរបស់គាត់ ហើយយកវា ចេញ។”

236 បាននិយាយថា “មែនហើយ ហ្គា *អីអីម!* យើងគ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹង ឃើញ ប្រាណហាំ ទេ។ គាត់មិនអីទេ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ គាត់គ្រាន់តែជាមនុស្សមួយក្រុម ខុសពីយើង។” បាទ។ “យើង ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ថាអ្នកនឹងមិន...អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំនឹងមិនមាន ប្រភេទ... អ្នកនិយាយជាមួយគេ ហើយធ្វើជាមនុស្សស្រាយ ប៉ុន្តែសូមឲ្យរឿងនោះ ចប់ទៅ។”

237 អូ បងប្រុសអើយ! ប្រពន្ធខ្ញុំកំពុងឈរយំ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “សម្លាញ់ វាជា បន្ទាត់ដាច់ពីគ្នា។ ចំណែកខ្ញុំ និងអ្នកផ្ទះវិញ យើងនឹងបម្រើព្រះអម្ចាស់។”

238 ទោះបីជាពិភពលោកទាំងមូលផ្តល់ផ្លូវ នៅតែជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ! បើខ្ញុំត្រូវ ហៅថាជាអ្នកនិយមជ្រុល បើខ្ញុំត្រូវគេចចេញពីញាតិសន្តានខ្ញុំ...មិត្តរបស់ខ្ញុំនិង រឿងដូចនោះ ខ្ញុំនឹងនៅតែជ្រើសរើសព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូរ របស់ព្រះ។ នៅពេលដែលមិត្តនៅលើផែនដីបោះបង់អ្នក នោះកាន់តែខិតទៅជិត ទ្រង់កាន់តែស្ថិតម្នាក់។ កាន់តែជិតទ្រង់។

239 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអោយទូលបង្គំអធិប្បាយដូចអ្វីដែលទូលបង្គំ មិនធ្លាប់មានពីមុនមក។ ទូលបង្គំសូមអធិប្បាយដល់មនុស្សដែលស្លាប់ក្នុងនាម ជាមនុស្សស្លាប់។ អនុញ្ញាតឱ្យទូលបង្គំអធិប្បាយទៅកាន់មនុស្សដូចជាទូលបង្គំ មិនដែលមានសេចក្តីអធិប្បាយផ្សេងទៀតទេ។ អនុញ្ញាតឱ្យទូលបង្គំបញ្ចុះបញ្ចូល ពួកគេឱ្យមកអាសនៈដោយទឹកភ្នែក ត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ ហើយរស់នៅដូចគ្រីស្ទាន ហើយរស់នៅក្នុងសង្កាត់របស់ពួកគេ។ បញ្ឈប់អ្វីៗទាំងអស់នេះនៅទីនេះ ហើយ រត់ជុំវិញ ហើយលោត និងបន្ត ហើយធ្វើ*វិបលនៈ* ហើយផ្ទះឡើង ហើយទៅតាម ផ្លូវនោះ។ អូ កុំធ្វើ*អញ្ចឹង*។ នោះគឺជាអារក្សវិញ្ញាណអារក្សមកលើពួកគ្រីស្ទាន។

240 ចូរចាំថា អ្នកបម្រើព្រះនៅទីនោះ ពួកគេគឺជាហោរា។ ពួកគេជាហោរា។ ពួកគេ ជាអ្នកជឿថាយាយញូបូជា។ ពួកគេជឿព្រះដូចគ្រូសម័យនេះដែរ ប៉ុន្តែបងប្អូនអើយ ពួកគេនៅឆ្ងាយពីការដឹងការពិត។

241 តើអ្នកមិនឃើញទេថាអារក្សមានជំនឿយ៉ាងណា? អារក្សមិនមែនប្រឆាំង នឹងរឿងធំអស្ចារ្យដូចកុម្មុយនិស្តទេ គឺវាប្រឆាំងតែនឹងគ្រីស្ទានប៉ុណ្ណោះ។ នោះ

មិនមែនទេ។ នោះជា អូ មែនហើយ គឺជារបស់អារក្ស ប្រាកដណាស់ ប៉ុន្តែវា មិនមែនជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទទេ។ មេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទគឺមានជំនឿខ្លាំងណាស់ ជឿខ្លាំងមែនទែន។ វាគឺជាវិញ្ញាណដែលជឿដែលបានឆ្កាងព្រះយេស៊ូវ។ វាតែងតែ ជាពិភពនៃជំនឿ ប្រជាជនដែលមានជំនឿ ដែលឆ្កាង។ វាគឺជាអ្នកជឿដែលប្រឆាំង នឹងព្រះគ្រីស្ទដ៏ពិត។ វាគឺជាហោរាដែលមានជំនឿដែលប្រឆាំងនឹងមីកាយ៉ា។ វាជា អ្នកជឿនៅសម័យនោះ ដែលប្រឆាំងនឹងសាររបស់ព្រះ។

242 សូមចាំថា ខ្ញុំបានព្រមានអ្នករួចហើយ។ ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកហើយ។ ខ្ញុំមិន និយាយច្រើនអំពីអ្នកជឿខាងកាតូលិក និងបាទីស្ទ និងមេតូឌីស្ទទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែ និយាយអំពីមនុស្សដែលជាមនុស្សបរិសុទ្ធ ត្រង់បន្ទាត់ទាំងនេះនៅទីនេះ។ ចាំមើល ថ្ងៃនេះថាតើវាមកដល់កម្រិតណាហើយក្នុងរឿងភាគ។ អូ ខ្ញុំអើយ។ ខ្ញុំនឹងចូលទៅ ក្នុងវា ពេលខ្លះ។ ហើយបេះដូងរបស់ខ្ញុំបែកបាក់នៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំ។

243 ក្រោកឈរឡើងដោយមានបដាចាស់វាយតែកុងចាស់នោះ ហើយឃើញ ក្តាន់ចាស់ដូចនោះ: “តើនេះជាក្មេងឃ្វាលគោនៅរដ្ឋតិចសាស់អញ្ចេះ-និង-អញ្ចេះ មែនទេ?” ខ្ញុំមិនមានអ្វីប្រឆាំងនឹងបុរសនោះទេ។ ប៉ុន្តែវាជារបស់នៅទីនោះ នៅក្នុងពិភពលោកនៅទីនោះ។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំសុខចិត្តក្រោកឈរ បងប្អូនអើយ ដោយអត់មានអីសោះ អត់អីបន្តិច មានតែឈរលើកដៃឡើង ហើយនិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវ សូមរក្សាទូលបង្គំឱ្យនៅជិតឈើឆ្កាង។” បាទ មែនហើយ។

ឈើឆ្កាងដ៏បរិសុទ្ធ ខ្ញុំនឹងទ្រាំ
រហូតដល់សេចក្តីស្លាប់នឹងដោះលែងខ្ញុំ
រួចទៅផ្ទះពាក់មកុដ
ព្រោះមានមកុដសម្រាប់ខ្ញុំ។

244 ចំពោះអ្នកម្តាយតូចៗនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ នោះគឺជាម្តាយពិត ហើយខ្ញុំដឹងថា មានអ្នកជាច្រើន ខ្ញុំគិតថាអ្នកទាំងអស់គ្នា។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីអ្វីមួយ។ ព្រះ ប្រទានពរអ្នក។ អ្នកគឺជាដំណឹងល្អទីប្រាំ តាមខ្ញុំគិតថា។ ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែល ឥឡូវនេះសម្រាប់កូនរបស់អ្នក គ្រាន់តែជារឿងខ្លីមួយ។ ដោយហេតុថា បងប្រុស នេវីល ប្រហែលនឹងអធិប្បាយអំពីគម្ពីរ អំពីម្តាយនៅយប់នេះ ឬអ្នកណាម្នាក់ ក្នុងចំណោមពួកយើងដែលអធិប្បាយអំពីម្តាយ។ ប៉ុន្តែ សូមស្តាប់ ខ្ញុំសុំអ្វីមួយ មក។

245 សូមចាំថា កាលម៉ូសេនៅក្មេង វាជាម្តាយដែលផ្តល់ការណែនាំដល់គាត់។ វាជាម្តាយដែលគោរពព្រះដែលយកម៉ូសេតូចឱ្យលុតជង្គង់ ហើយនិយាយថា “ម៉ូសេ” បង្រៀនគាត់ទាំងអស់។ គាត់ជាគ្រូរបស់នាង ឬនាងជាគ្រូរបស់គាត់ ជាជាងនៅក្រោមផ្ទះឃ្នែង ហើយបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះរឿងទាំងនេះ” បាននិយាយថា “ម៉ូសេអើយ ថ្ងៃណាមួយ អ្នកនឹងរំដោះជនជាតិអ៊ីស្រាអែល។ អ្នកគឺជាក្មេងប្រុសដែលត្រូវបានត្រាស់ហៅ។ រក្សាខ្លួនអ្នកឱ្យស្អាតស្អំនិងគ្មានចំណុចពីលោកិយឡើយ ព្រោះអ្នកគឺជាមនុស្សតែម្នាក់។ អ្នកគឺជាម្នាក់។”

246 គ្មានកន្លែងណាផ្សេងដែលយើងដឹង ឬគាត់ធ្លាប់ទៅសិក្ខាសាលាណា បង្រៀនអ្វីទាំងអស់ គាត់ធ្លាប់ទទួល។ គាត់គង់នៅក្នុងរាំងរបស់ផ្ទះឃ្នែង ដែលជាសាសន៍ដទៃ។ ប៉ុន្តែម្តាយរបស់គាត់បានបង្រៀនគាត់។ នោះជាម្តាយពិត។ នាងបានបង្រៀនគាត់នូវសិក្ខាបទរបស់ព្រះអម្ចាស់។ នាងបានប្រាប់គាត់ពីរបៀបដែលគាត់ត្រូវតែបរិសុទ្ធ។ នាងបានប្រាប់គាត់ពីរបៀប និងអ្វីដែលគាត់ត្រូវរស់នៅ និងរបៀបដែលព្រះត្រូវធ្វើ ទ្រង់នឹងធ្វើសម្រាប់គាត់។ ហើយវាជាប់គាំងជាមួយម៉ូសេពេញមួយជីវិតរបស់គាត់។

247 ហើយម្តាយដែលល្អ ស្មោះត្រង់ គឺជាអ្នកដែលនឹងយកកូនតូចរបស់នាងមកជំនួសឱ្យការបញ្ជូនពួកគេទៅកម្មវិធីបង្ហាញរូបភាព និងការរាំជាដើម ហើយនាងនឹងដាក់ពួកគេនៅលើភ្លោះរបស់នាង ហើយបង្រៀនពួកគេអំពីព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។

248 នៅថ្ងៃនេះ ខ្ញុំកំពុងនិយាយជាមួយម្តាយតាមទូរស័ព្ទ។ ហើយម្តាយបាននិយាយថា “អូ បងប្រុស ប៊ីលី” នាងបាននិយាយថា “កូនដ៏កំសត់របស់ខ្ញុំមានបញ្ហា។” បានបន្តថា “អូ គាត់កំពុងមានបញ្ហាហើយ។”

249 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ ខ្ញុំដឹងអំពីវា បងស្រី ជាទីស្រឡាញ់។” ហើយនាងបាននិយាយថា “គាត់ប្រហែលជាខុស។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។” បាននិយាយថា “ម្នាក់និយាយបែបនេះ ហើយម្នាក់និយាយបែបនោះ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “មិនថាគាត់ខុស ឬត្រូវ ខ្ញុំស្រឡាញ់គាត់។” ហ្នឹងហើយ “ខ្ញុំស្រឡាញ់គាត់។”

250 គាត់បាននិយាយទៅកាន់ម្តាយរបស់គាត់ ថា “ខ្ញុំត្រូវបានគេបោកប្រាស់យ៉ាងខ្លាំងដោយរឿងនេះនិងរឿងនោះ។” បាននិយាយថា “ម៉ាក់ ខ្ញុំជឿថាអ្នកគឺជាមនុស្សជាទីស្រឡាញ់តែមួយគត់ដែលខ្ញុំមាន។ មនុស្សស្រីដែលស្មោះត្រង់នឹង

ខ្ញុំ ហើយនៅជាប់នឹងខ្ញុំ។” នោះជាសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ម្តាយ។ នោះជាម្តាយ
ពិតប្រាកដដែលនឹងដាក់ដៃអាបកូន។ មិនថាគាត់ត្រូវប្តូរខ្លួននាងដើរទៅមុខ។
ហើយប្រសិនបើព្រះ... ប្រសិនបើម្តាយអាចគិតពីកូនរបស់គាត់ តើព្រះនឹងគិតដល់
គាត់លើសប៉ុណ្ណាទៀត។ អ្នកឃើញទេ? អ្នកនៅជាប់នឹងទ្រង់។ ចូលទៅយ៉ាង
ត្រឹមត្រូវ។

251 ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំគ្រាន់តែប្រាប់អ្នកម្តាយដទៃទៀត ជាប្រញាប់ ក្នុងព្រះគម្ពីរ
មុនពេលយើងបញ្ចប់។ មានម្តាយម្នាក់ឈ្មោះហេរ៉ូឌា។ នាងបានបង្រៀនកូនស្រី
ឱ្យចេះរាំ។ នាងចង់ឱ្យនាងមានប្រជាប្រិយភាព។ នាងបានរាំនៅចំពោះព្រះភក្ត្រ
ស្តេច ហើយសុំក្បាលយ៉ូហានបាទីស្ទ។ យើងមានកំណត់ត្រាអំពីកូនចៅរបស់
នាងចិតសិបនាក់ ដែលនាងរាំពីមុនមក (កូនស្រីរបស់ហេរ៉ូឌា) បានរាំនៅមុខហេរ៉ូឌ
កូនចៅរបស់នាង ចិតសិបនាក់ស្លាប់ទាំងនៅជាស្រីពេស្យាឬនៅលើសង្វែង។

252 ម្តាយម្នាក់បានបង្រៀននាងអំពីអ្វីៗនៃលោកិយ។ ម្តាយម្នាក់ទៀតបាន
បង្រៀននាងអំពីរឿងរបស់ព្រះ។ មនុស្សម្នាក់បានក្លាយជាអ្នកដឹកនាំដ៏អស្ចារ្យ
និងជាអ្នកឈ្នះ គឺអមតៈក្នុងចំណោមមនុស្សសព្វថ្ងៃនេះ ហើយម្នាក់ទៀតត្រូវ
បានបន្ទាបបន្ថោកនិងនៅក្នុងនរក ហើយបានយកនាងរាប់ពាន់ដងរាប់ពាន់ដង។
ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? “ចិញ្ចឹមកូនតាមរបៀបដែលវាគួរតែទៅ។”

253 ហើយខ្ញុំពិតជាអាណិតអាសូរអ្នកម្តាយកំសត់ដែលដាក់ផ្កាកុលាបពណ៌ស
របស់អ្នកនៅទីនេះ។ មានឋានសួគ៌ដែលម្តាយបានទៅ ថ្ងៃនេះ ជាកន្លែងដែលម្តាយ
រឿយចំណាស់ដ៏ល្អម្នាក់ដែលរស់នៅសម្រាប់ព្រះ ប្រហែលជាបានឆ្លងផុតរាំងនន
ហើយ។ គាត់កំពុងរង់ចាំអ្នកមក។ ត្រូវហើយ។

254 ខ្ញុំគោរពនិងឱ្យតម្លៃអ្នកនៅទីនោះ ជាមួយនឹងផ្កាកុលាបក្រហមរបស់អ្នក។ ម៉ែ
របស់អ្នកចង់ធ្វើអ្វីឲ្យគាត់ ធ្វើសម្រាប់គាត់បីរយហុកសិបប្រាំថ្ងៃក្នុងមួយឆ្នាំ។ ទៅផ្ទះ
របស់នាង ហើយអធិស្ឋាន ហើយរស់នៅសម្រាប់ព្រះ។ នោះជារឿងដែលត្រូវធ្វើ។
ហើយចិញ្ចឹមកូនៗរបស់អ្នក។ ហើយនៅពេលដែលកូនរបស់អ្នកធំឡើងមក ពួកគេ
នឹងហៅអ្នក “អ្នកមានពរ” បន្ទាប់ពីអ្នកបានឆ្លងកាត់រាំងនន។ នោះហើយជាស្មារតី
ពិតនៃភាពជាម្តាយ ជាស្មារតីពិតនៃថ្ងៃបុណ្យម្តាយ។ ទិវាមាតាគឺបីរយហុកសិបប្រាំ
ថ្ងៃក្នុងមួយឆ្នាំ។

255 នេះជាថ្ងៃដែលពួកគេលក់ផ្កា និងចែកអំណោយដែលពិភពលោកធ្វើ។ ប្រសិនបើវាកន្លងផុតទៅ ប្រសិនបើពិភពលោកគួរតែឈរម្តេចទៀត ពួកគេនឹងមានថ្ងៃកូនប្រុសរបស់គេ ថ្ងៃកូនស្រី និងថ្ងៃរបស់បងប្អូនដីដូនមួយ និងថ្ងៃនៃពូហើយអ្វីៗទាំងអស់ដូចនោះ វាគ្រប់គ្រាន់ហើយក្នុងការធ្វើឱ្យពិភពលោកមានភាពទាក់ទាញខាងពាណិជ្ជកម្ម។ នោះហើយជាកន្លែងដែលវាទៅ ចូលទៅក្នុងនរកគ្រាន់តែជាការលំបាកដូចដែលវាអាចទៅ ទៅឯការបំផ្លិចបំផ្លាញ។

ប៉ុន្តែអ្នក ព្រះប្រទានពរអ្នក គឺជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។ តើយើងអធិស្ឋានបានទេ។

256 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដ៏សប្បុរសរបស់យើង ពេលយើងមើលត្រឡប់ក្រោយនៅព្រឹកនេះ ដោយគំនិតរបស់យើង កាលពីរាប់រយឆ្នាំមុន នៅពេលដែលស្តេចយ៉ូសាផាតឈរនៅក្បែរស្តេចអ៊ីហាប់។ ហើយមានព្រះវិញ្ញាណតូចមួយចុះក្នុងចិត្តគាត់ នៅតែបន្ទូលទុកពីព្រះ ទោះបីគាត់បានធ្វើខុសក៏ដោយ បានប្រាប់គាត់ថា “នេះគឺខុស។ នេះគឺខុស។ វាមិនស្អាតទេ។ វាមិនបរិសុទ្ធទេ។ ហោរាបានមានប្រសាសន៍ថា ការទាំងនេះមិនអាចបន្តទៅមុខបានទេ។” ហើយភ្លើងតូចរបស់ព្រះបានដាស់គាត់។

257 ហើយបន្ទាប់មក ទ្រង់ចាត់នរណាម្នាក់ឆ្លើយតបនឹងភ្លើងតូចនោះ គឺមីកាយ៉ា ជាហោរាពិតរបស់ព្រះ។ ទោះបីគាត់អាចឡើងមកទីនោះដោយស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ចាស់ក៏ដោយ ទោះបីគាត់បានឡើងមកទីនោះមានគេមើលងាយគាត់ក៏ដោយ ហើយគេមើលមកគាត់ដូចជាហ្វូងចចកមើលកូនចៀម។ ប៉ុន្តែគាត់និយាយការពិត ទោះគាត់ត្រូវគេទះចំមុខក៏ដោយ ទោះបីគាត់ត្រូវគេបោះចូលក្នុងគុក ហើយឲ្យអាហារនិងទឹកនៃទុក្ខព្រួយក៏ដោយ។ ប៉ុន្តែ ទោះជាយ៉ាងណា ពាក្យដែលគាត់បាននិយាយបានកើតឡើង ដ្បិតទ្រង់គង់នៅជាមួយគាត់។

258 ព្រះជាម្ចាស់ ប្រទាន ថ្ងៃនេះ ហើយយើងមើលចុះក្នុងព្រះគម្ពីរនេះ។ យើងក្រឡេកមើលសៀវភៅក្រុមជំនុំ សៀវភៅសរសេរ និងផ្សេងៗទៀតនៃព្រះវិហារពិធីសាសនា ហើយមើលពីរបៀបដែលពួកគេធ្វើនេះ នោះ ឬផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែសូមឲ្យយើងពិនិត្យមើលពាក្យពិតនេះនៅទីនេះ ហើយមើលអ្វីដែលវានិយាយ: “បើគ្មានភាពបរិសុទ្ធទេ គ្មានអ្នកណាអាចឃើញព្រះអម្ចាស់ឡើយ។ ចូរដើរតាមសន្តិភាព និងភាពបរិសុទ្ធ ដែល មិនដូច្នោះ គ្មានអ្នកណានឹងឃើញព្រះអម្ចាស់

ឡើយ។ អ្នកណាដែលស្រឡាញ់លោកិយ៍ ឬរបស់លោកិយ៍ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះជាម្ចាស់មិនស្ថិតនៅក្នុងអ្នកនោះទេ។”

259 “នៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់ គ្រាដ៏គ្រោះថ្នាក់នឹងមកដល់។ មនុស្សនឹងស្រឡាញ់ខ្លួនឯង មានអំនុកអុក។” អូ ការដ៏ធំទាំងនោះ ព្រះជាម្ចាស់អើយ គឺវាកំពុងកើតឡើង។ “ឯប៉ងលំនឹងអំណាច ស្រឡាញ់ការសប្បាយជាងស្រឡាញ់ព្រះ ការបង្រៀនសិក្ខាបទរបស់មនុស្ស—របស់មនុស្សជំនួសឱ្យបញ្ញត្តិរបស់ព្រះ មានទម្រង់នៃភាពជាអ្នកជឿព្រះ ហើយបដិសេធអំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ធ្វើឲ្យមនុស្សបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ ធ្វើឲ្យគេរីក រាយ ធ្វើឲ្យទឹកភ្នែកហូរចេញ ឲ្យគាត់ចេញទៅអធិស្ឋានឲ្យអ្នកជំងឺ ឲ្យគាត់និយាយភាសាដទៃ និងបកស្រាយ ឲ្យគាត់ចេះទាយ។ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ជាព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ ពួកគេបានយកវាចេញពីផ្ទះសំណាក់ ឬអ្វីមួយដូចនោះ: “មានទម្រង់នៃភាពជាអ្នកជឿព្រះ ហើយបដិសេធអំណាចរបស់វា។”

260 បពិត្រព្រះអង្គអើយ សូមឲ្យទស្សនិកជនដ៏តូចនេះភ្ញាក់ឡើងក្នុងថ្ងៃនេះផង មុនពេលចុងបញ្ចប់មកដល់ ហើយចាប់យើងក្នុងលក្ខខណ្ឌនេះ។ សូមឲ្យយើងក្លាយខ្លួនជាថ្មី ដូចព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ក្រោកឡើងហើយអង្រួនខ្លួនអ្នក។ ហើយសុំផ្លូវចាស់ដែលជាផ្លូវល្អ ហើយពេលរកឃើញហើយក៏ដើរចូលទៅ។” ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ប្រទានឱ្យយើងអាចរកឃើញផ្លូវចាស់ដែលយើងអាចឈរជាមួយគ្នាម្តងទៀត ជាបរិយាយ ហើយរួមដៃគ្នាច្រៀង។

ខ្ញុំនឹងដើរតាមផ្លូវរបស់ព្រះអម្ចាស់។
ខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមជាមួយព្រះយេស៊ូវ ហើយខ្ញុំនឹងឆ្លងកាត់។

ព្រះជាម្ចាស់ជួយយើងឱ្យរស់នៅបែបនោះ ហើយក្លាយជាបែបនោះ។

261 សូមប្រទានពរដល់ម្តាយជាទីស្រឡាញ់ទាំងអស់ដែលអង្គុយនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដោយដឹងថាគេជាម្តាយ ខ្លួនឯងមានផ្កាកុលាបពណ៌សដាក់លើអាវព្រឹកមិញ ជាការរំលឹកគុណម្តាយចាស់ដែលបានឆ្លងផុតពីកន្លែងកើតហេតុ។ ឱព្រះអម្ចាស់នៃជីវិតអើយ សូមប្រទានពរដល់ពួកគេ។ ហើយសូមឲ្យពួកគេបានទទួលពរជ័យផងដែរ ហើយសូមឲ្យការចងចាំរបស់កូនៗពួកគេបានដូចជាពួកគេនៅជាមួយម្តាយពួកគេផងដែរ ប្រសិនបើនាងហួសពីរាំងនន ទៅស្ថានសួគ៌ដ៏រុងរឿង។ សូមប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់។


262 ហើយនៅព្រឹកខ្លះនៅពេលដែលជីវិតត្រូវបានចេញពីសរសៃរបស់យើង ហើយ ដង្ហើមរបស់យើងក៏មិនអាចមករកយើងបានដែរ រាំងនននឹងបើកត្រឡប់មកវិញ នាងនឹងចុះមក ដល់ចុងទន្លេយ៉ាងជាន់ ដើម្បីជួយយើង។ អូ ដល់ថ្ងៃដ៏រុងរឿងនោះ នៅពេលដែលយើងបោះជើងរបស់យើងទៅទីនោះ កន្លែងដែលនឹងមិនមាន... ខ្យល់នឹងមិនត្រូវបានបំពុលដោយផ្សែងបារីទេ។ នឹងមិនដែលមានអ្នកប្រមឹកនៅ តាមផ្លូវទេ។ នឹងមិនដែលមានស្រីពេស្យាទេ។ នឹងមិនដែលមានអំពើបាបឡើយ។ នឹងមិនមានអ្វីដូចនោះទេ។ ប៉ុន្តែ ក្នុងភាពរុងរឿងជារៀងរហូត យើងនឹងរស់នៅ ដោយសន្តិភាពជាមួយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ និងកូនចៅរបស់យើង។ ហើយ អូ! តើជាថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យយ៉ាងណាទៅហ្ន៎។

263 ឱព្រះវរបិតាអើយ កាលដែលសេចក្តីងងឹតធំនៅតែកើតឡើង ការច្បាំងនិង អារក្សចូលឈ្លានពានប្រទេសនានា និងលុកលុយវេទិកា ឈ្លានពានក្រុមជំនុំ ឈ្លានពានប្រជាជន ឈ្លានពានអាជីវកម្ម លុកលុយទីក្រុង សាលារៀន និងផ្ទះ ឱព្រះអើយ សូមជួយយើងឲ្យក្រោកឈរ ទាញដាវឲ្យបានលឿន ហើយច្បាំង ថ្វាយព្រះ ដូចជាលោកម៉ូសេនិង—ជន ជាតិ លេវី ប្រព្រឹត្តនៅទីនោះនៅពេល អំពើបាបបានចូលក្នុងជំរុំ។ ជួយពួកយើងផង ព្រះអម្ចាស់។

264 អត់ទោសឱពួកយើងឥឡូវនេះ ហើយប្រទានពរដល់ពួកយើង។ ហើយ រក្សាពួកយើងឱ្យរាបទាប បំបែកពួកយើងឡើង ព្រះអម្ចាស់។ ឱព្រះជាម្ចាស់ អើយ ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកដែលចេញទៅទាំងស្រក់ទឹកភ្នែក និង វិលមកវិញដោយឥតសង្ស័យ ដោយអរសប្បាយ ដោយយកកណ្តាប់មកជាមួយ។” ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមបំបែកពួកយើងជាបំណែកៗ។ បង្កើតយើងជាថ្មី ព្រះអម្ចាស់។ យើងចេញពីផ្លូវច្រើនពេកហើយ។

265 ទូលបង្គំ ខ្លួនឯង ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំកំពុងទៅដល់កន្លែងដែលទូលបង្គំ គិតអំពីចំនួនប៉ុន្មានដែលនឹងចូលរួមការប្រជុំរបស់ទូលបង្គំ។ ឱព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំចង់ឲ្យទ្រង់ចូលរួម។ សូមយាងមក ព្រះអម្ចាស់! ឱព្រះគ្រីស្ទអើយ សូម យាងមក ព្រះអម្ចាស់! បំបែកទូលបង្គំឡើង កែច្នៃទូលបង្គំ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមកុំឱ្យទូលបង្គំទទួលរឿងទាំងនោះក្នុងគំនិតរបស់ទូលបង្គំឡើយ។ ព្រះជាម្ចាស់ រក្សាពួកគេពីទូលបង្គំ។

266 ព្រះអម្ចាស់អើយ ជួយទូលបង្គំផង ដើម្បីអធិប្បាយ ដូចទូលបង្គំបាននិយាយ កាលពីមួយរយៈមុន ដូចជាមនុស្សស្លាប់ទៅតាមមនុស្សស្លាប់ ដោយដឹងថាយើង ទាំងអស់គ្នាត្រូវប្រឈមមុខនឹងភាពអស់កល្បជានិច្ច។ យើងត្រូវតែឈរនៅមុខ ទ្រង់ ពេលដែលទ្រង់មិនគង់នៅក្នុងលក្ខណៈគាប់ព្រះហឫទ័យរបស់ទ្រង់ នៅពេល ដែលទ្រង់មិនមានក្តីមេត្តាករុណា នៅពេលដែលទ្រង់កំពុងឈរដោយគ្មានមេត្តា ពេលទ្រង់កំពុងឈរ ដោយខឹង ដើម្បីកាត់ទោសប្រជាជាតិនានា និងមនុស្សដែល ត្រូវបានគេបដិសេធ និងបដិសេធសេចក្តីស្រឡាញ់របស់កូនទ្រង់។

267 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រទានសេចក្តីមេត្តាករុណាដល់ទូលបង្គំជាមួយទ្រង់ នៅថ្ងៃនេះ ដើម្បីដែលនៅថ្ងៃនោះ ទូលបង្គំអាចធានាបាន។ ប្រហែលជាត្រូវយំ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែអ្នកនឹងជួតវាចេញ ដើម្បីក្រោយ នៅពេលនោះ នៅពេលដែល អ្នកនិយាយថា “សូមចូលទៅក្នុងសេចក្តីអំណររបស់ព្រះអម្ចាស់ ដែលបានរៀបចំ សម្រាប់អ្នកតាំងពីមុនកំណើតពិភពលោក។” សូមទ្រង់គង់ជាមួយយើងឥឡូវនេះ ហើយជួយយើង យើងអធិស្ឋានក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។ 

ការឈ្លានពានរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក KHM54-0509

(The Invasion Of The United States)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅថ្ងៃបុណ្យ ម្តាយ ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ ទី 9 ឧសភា ឆ្នាំ 1954 នៅ នៅរោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរសាន់វីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេង ចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសារអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរ នេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG